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ACTA PLE NÚM.  5/99 
 
 
SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA PER L'AJUNTAMENT PLE, EN PRIMERA 
CONVOCATÒRIA, EL DIA 29 D’ABRIL DE 1999. 
 
 
 
 A la ciutat de Cornellà de Llobregat, quan són les vint hores del dia 
vint-i-nou d’abril de mil nou-cents noranta-nou, es reuneixen a la sala de 
sessions d'aquest Ajuntament, prèvia convocatòria en regla, els membres 
integrants de l'Ajuntament Ple que a continuació es relacionen, en sessió 
ordinària i primera convocatòria, sota la Presidència del senyor Alcalde, i 
assistits per mi, la Secretària General. 
 
 
 
ASSISTENTS 
 
 
Alcalde 
 
Sr.  José Montilla Aguilera 
 
 
Primer Tinent d'Alcalde 
 
Sr.  Antonio Martínez Flor 
 
 
Tinents d'Alcalde 
 
Sr.  Vicenç Badenes i Teixidó 
Sr.  Antonio Balmón Arévalo 
Sr.  Ramon Salabert Parramon 
 
 
Regidores/dors 
 
Sr.  Ramon Blanco i Lorenzo 
Sr.  Antonio Bouso Varela 
Sr.  Antoni Cortada i Valls 
Sr.  Sergi Fernández Mesa 
Sr.  Ignacio Flórez Barrón 
Sr.  Juan Antonio García Díaz 
Sra. Cristina Gasull Martínez 



2 

Sr.  Ciriaco Hidalgo Salgado 
Sra. Judith Ibàñez Vives 
Sr.  Miguel López Sánchez 
Sr.  Perfecto Madrid Olmos 
Sr.  José Luis Morlanes Galindo 
Sr.  Frederic Prieto i Caballé 
Sra. Glòria Récio Díaz  
Sr.  Ignasi Riera i Gassiot 
Sra. Carmen Romero López 
Sr.  Amador Rosas Outes 
Sr.  Francisco Sánchez Granada 
Sr.  Gabriel Serrano Sánchez 
 
 
Secretària General 
 
Sra. Carmen Alonso Higuera 
 
 
Interventor 
 
Sr.  Joan R. Sagalés Guillamón 
 
 
Excusa la seva absència 
 
Sra. Mª Isabel Espinosa Fernández 
 
 
 
 Per l'Alcaldia-Presidència es declara oberta la sessió, i es passa a 
despatxar els assumptes que figuren a l'ordre del dia i que són els següents: 
 
 
 
PROPOSTES DE SECRETARIA 
 
 
 1.- Lectura i aprovació de l'acta núm. 3/99, corresponent a la 
sessió ordinària del dia 25 de març  d'enguany. 
 
 
 Per Secretaria es dóna lectura a l'acta número 3/99, corresponent a 
la sessió ordinària del dia  25 de març d'enguany, la qual és aprovada per 
unanimitat. 
 
 En aquest moment s'incorpora a la sessió el Regidor del Grup 
Municipal Socialista senyor Ciriaco Hidalgo Salgado. 
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 2.- Donar compte i, si és el cas, ratificar els decrets i 
resolucions de l'Alcaldia que a continuació es relacionen. 
 
 
 Per la Secretària de la Corporació i a efectes de  la seva ratificació o 
el seu coneixement, es dóna lectura dels Decrets i Resolucions dictats per 
l'Alcaldia, com a conseqüència de la seva urgència, el text literal dels quals és 
el següent: 
 
 
 - Decret núm. 1372/99, de data  26 de març 
 
 “Atès el Decret 284/1996 de 23 de juliol de 1996, de regulació del 
sistema català de serveis socials, preveu els convenis de col.laboració com un 
dels mitjans de coordinació interadministrativa entre l’Administració de la 
Generalitat de Catalunya i els ens locals. 
 
 Atès l’Ordre de 8 de febrer de 1999, de convocatòria de convenis 
entre el departament de Benestar Social i els ajuntaments de més de 20.000 
habitants i consells comarcals per a la cooperació interadministrativa en 
matèria de serveis socials i benestar social. 
 
 Atès el conveni inicial aprovat l’any 1993 per a tres anys, prorrogat 
posteriorment de forma anyal mitjançant protocol d’Actualització i Pròrroga del 
Conveni-Marc de Cooperació Interadministrativa. 
 
 Atès la voluntat de l’Ajuntament de Cornellà a continuar donant un 
tractament integral i coherent a la política de serveis socials en el marc d’una 
política de benestar social que sigui instrument per a la promoció dels 
ciutadans, tant d’iniciativa privada com pública al municipi de Cornellà de 
Llobregat. 
 
 Fent ús de les atribucions que em confereix la legislació vigent 
 

HE  RESOLT 
 
 Primer.- Sol.licitar al departament de Benestar Social de la 
Generalitat de Catalunya que procedeixi a l’aprovació i subscripció d’un nou 
conveni marc de cooperació entre el Departament de Benestar Social de la 
Generalitat de Catalunya i l’Ajuntament de Cornellà per tal d’estendre de 
manera progressiva la cobertura territorial de la Xarxa bàsica de serveis 
socials de responsabilitat pública, d’acord amb les determinacions del III Pla 
d’actuació social. 
 
 Segon.- Donar compte del present acord a la propera sessió de Ple 
que se celebri.” 
 
 
 Després d'això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
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 - Decret núm. 1783/99, de data 19 d’abril 

 
 “Vist l’informe emès pel Departament d’Organització i Recursos 
Humans, referent a la necessitat de cobrir l’absència de la funcionària de 
carrera senyora Dolores Gallego Rodríguez per trobar-se en situació 
d’incapacitat temporal, que ocupa una plaça d’Educadora Infantil a  jornada 
complerta, als efectes de garantir el normal funcionament de l’Escola Bressol 
La Trepa. 
 
 Atès  que no ha estat possible cobrir l’esmentada absència amb la 
llista de suplents de la darrera convocatòria pública realitzada a l’efecte, per 
no estar disponible cap de les persones que hi ha a l’esmentada relació. 
 
 Atès que a l’Oferta Pública de l’exercici de 1998, es van realitzar 
proves per cobrir places d’Assistent Infantil, categoria inferior però amb 
similitud a la d’Educadora, i que entre les persones que van superar les 
proves,  respectant l’ordre establert a les mateixes, la senyora Maria Carmen 
Pérez Gracia reuneix els coneixements i la titulació necessària per efectuar les 
tasques d’Educadora Infantil. 
 
 Atès que hi ha consignació pressupostària per atendre l’esmentada 
contractació en el Capítol I del pressupost d’aquest Ajuntament,  partida 
pressupostària 21 423C0 13100 de personal eventual  de les Escoles Bressols. 
 
 Atès el que preveuen els articles 19 i següents del Reglament del 
Personal al Servei de les Entitats Locals, article 15 i 45 de l’Estatut dels 
Treballadors, l’article 4 del Reial Decret 2546/1994, i els criteris acordats amb 
la representació del personal per cobrir determinades substitucions o vacants 
de personal. 
 

En ús de les atribucions conferides a aquesta Tinència d’Alcaldia de 
Règim Interior i Governació pel Decret d’Alcaldia número 3336/95, de 27 de 
juny de 1995 
 

HE RESOLT 
 
 Primer.- Declarar raons d’urgència per a la contractació interina de 
la senyora Maria Carmen Pérez Gracia, en qualitat d’Educadora Infantil a 
jornada complerta, perquè substitueixi a la titular del lloc de treball, senyora 
Dolores Gallego Rodríguez, amb efectes del dia 8 d’abril de 1999 i fins la 
reincorporació de la titular de la plaça o en tot cas el 23 de juliol de 1999, data 
de finalització del present curs escolar. 
  
 Segon.- Adscriure a l’esmentada empleada al lloc de treball 
d’Educadora Infantil de l’Escola Bressol La Trepa, establint-li les retribucions i 
la resta de condicions de treball establertes en el pacte de condicions de 



5 

treball del personal de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i dels seus 
Organismes Autònoms pel període 1997-99. 
 
 Tercer.- Comunicar la present resolució a la interessada, a la 
Direcció de l’Institut Municipal d’Educació, al Departament d’Organització i 
Recursos Humans i al Comitè d’Empresa. 
 
 Quart.- Donar compte de la present resolució al Ple, en la propera 
sessió que se celebri. 
 
 Cinquè.- Publicar la present contractació en el Butlletí Oficial de la 
Província i Diari Oficial de la Generalitat de conformitat amb el que es preveu  
a la normativa vigent.” 
 
 
 Després d'això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 - Decret núm. 1786/99, de data 19 d’abril 
 
 “Vist l’informe emès pel Departament d’Organització i Recursos 
Humans, referent a la necessitat de cobrir l’absència de la funcionària de 
carrera senyora Montserrat Viñas Panella per trobar-se en situació 
d’incapacitat temporal, que ocupa una plaça d’Educadora Infantil a  jornada 
complerta, als efectes de garantir el normal funcionament de l’Escola Bressol 
La Trepa. 
 
 Atès  que no ha estat possible cobrir l’esmentada absència amb la 
llista de suplents de la darrera convocatòria pública realitzada a l’efecte, per 
no estar disponible cap de les persones que hi ha a l’esmentada relació. 
 
 Atès que a la Oferta Pública de l’exercici de 1998, es van realitzar 
proves per cobrir places d’Assistent Infantil, categoria inferior però amb 
similitud a la d’Educadora, i que entre les persones que van superar les 
proves,  respectant l’ordre establert a les mateixes, la senyora Ana Maria 
Taboada reuneix els coneixements i la titulació necessària per efectuar les 
tasques d’Educadora Infantil. 
 
 Atès que hi ha consignació pressupostària per atendre l’esmentada 
contractació en el Capítol I del pressupost d’aquest Ajuntament,  partida 
pressupostària 21 423C0 13100 de personal eventual  de les Escoles Bressols. 
 
 Atès el que preveuen els articles 19 i següents. del Reglament del 
Personal al Servei de les Entitats Locals, article 15 i 45 de l’Estatut dels 
Treballadors, l’article 4 del Reial Decret 2546/1994, i els criteris acordats amb 
la representació del personal per cobrir determinades substitucions o vacants 
de personal. 
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En ús de les atribucions conferides a aquesta Tinència d’Alcaldia de 
Règim Interior i Governació pel Decret d’Alcaldia número 3336/95, de 27 de 
juny de 1995 
 

HE RESOLT 
 
 Primer.- Declarar raons d’urgència per a la contractació interina de 
la senyora Ana María Taboada Jiménez, en qualitat d’Educadora Infantil a 
jornada complerta, perquè substitueixi a la titular del lloc de treball, senyora 
Montserrat Viñas Panella, amb efectes del dia 7 d’abril de 1999 i fins la 
reincorporació de la titular de la plaça o en tot cas el 23 de juliol de 1999, data 
de finalització del present curs escolar. 
 
  Segon.- Adscriure a l’esmentada empleada al lloc de treball 
d’Educadora Infantil de l’Escola Bressol La Trepa, establint-li les retribucions i 
la resta de condicions de treball establertes en el pacte de condicions de 
treball del personal de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i dels seus 
Organismes Autònoms pel període 1997-99. 
 
 Tercer.- Comunicar la present resolució a la interessada, a la 
Direcció de l’Institut Municipal d’Educació, al Departament d’Organització i 
Recursos Humans i al Comitè d’Empresa. 
 
 Quart.- Donar compte de la present resolució al Ple, en la propera 
sessió que se celebri. 
 
 Cinquè.- Publicar la present contractació en el Butlletí Oficial de la 
Província i Diari Oficial de la Generalitat de conformitat amb el que es preveu  
a la normativa vigent.” 
 
 
 Després d'això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 Decret núm. 1836/99, de data 21 d’abril 
 
 “Vist l’informe del Cap del Departament de Manteniment i Serveis, 
referent a la necessitat de contractar un peó per la brigada per poder 
substituir determinades baixes que s’ha produït a la Brigada i que  afecten al 
funcionament normal de les feines a realitzar per part de la Brigada Municipal 
d’Obres. 
 
 Atès que entre aquests operaris que en la actualitat es troben de 
baixa per incapacitat temporal està el senyor Alfonso Venegas Madrid (Peó 
Ordinari). 
 
 Atès s’ha efectuat una redistribució de funcions per poder assumir 
les tasques deixades de fer per aquest treballador, però que es necessari 
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assegurar el normal funcionament de determinats treballs al Servei de 
Manteniment. 
 
 Atès que es proposa la contractació del senyor Julio Carrero 
Cordero, que té els coneixements i les aptituds necessàries per la realització de 
les esmentades tasques, al haver treballat amb anterioritat en el Servei de 
Manteniment mitjançant els plans d’Ocupació de 1998, amb contracte amb 
l’empresa municipal Precsa. 
 
 Atès que existeix consignació pressupostària a la partida 
21432C013000. 
 
 Atès el que preveuen els articles 19 i 94 del Reglament del Personal 
al Servei de les Entitats Locals, i l’article 15 de l’Estatut dels Treballadors. 
 
 En ús de les atribucions conferides a aquesta Tinència d’Alcaldia de 
Règim Interior i Governació, pel Decret de l’Alcaldia número 3336/95 de 27 de 
juny 
 

HE RESOLT 
 

 
 Primer.- Declarar raons d’urgència per contractar temporalment al 
senyor Julio Carrero Cordero, com a Peó del Servei de Manteniment de la 
Brigada Municipal. 
 
 Segon.- Autoritzar la contractació laboral de caràcter no permanent 
interina del senyor Julio Carrero Cordero, en substitució de l’empleat de 
l’Ajuntament senyor Alfonso Venegas Madrid, amb efectes del 13 d’abril de 
1999 i mentre duri l’esmentada baixa per incapacitat temporal, amb la 
categoria laboral de Peó Ordinari. 
 
 Tercer.- Publicar la present designació en el Butlletí Oficial de la 
Província i Diari Oficial de la Generalitat. 
 
 Quart.- Donar compte de la present Resolució al Ple Municipal per 
la seva ratificació.” 
 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 Decret núm. 1837/99, de data 21 d’abril 
 
 “Vist l’informe del Cap del Departament de Manteniment i Serveis, 
referent a la necessitat de contractar un peó per la brigada per poder 
substituir determinades baixes que s’han produït a la Brigada Municipal i que  
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afecten al funcionament normal de les feines a realitzar per part de la Brigada 
Municipal d’Obres. 
 
 Atès que entre aquests operaris que en la actualitat es troben de 
baixa per incapacitat temporal està el senyor Francisco Alberca Ruiz (Peó 
Ordinari). 
 
 Atès que s’ha efectuat una redistribució de funcions per poder 
assumir les tasques deixades de fer per aquest treballador, però que es 
necessari assegurar el normal funcionament de determinats treballs al Servei 
de Manteniment. 
 
 Atès que es proposa la contractació de la senyora Nuria Vila Madrid, 
que té els coneixements i les aptituds necessàries per la realització de les 
esmentades tasques, al haver treballat amb anterioritat en el Servei de 
Manteniment mitjançant els plans d’Ocupació de 1998, amb contracte amb 
l’empresa municipal Precsa. 
 
 Atès que existeix consignació pressupostària a la partida 
21432C013000. 
 
 Atès el que preveuen els articles 19 i 94 del Reglament del Personal 
al Servei de les Entitats Locals, i l’article 15 de l’Estatut dels Treballadors. 
 
 En ús de les atribucions conferides a aquesta Tinència d’Alcaldia de 
Règim Interior i Governació, pel Decret de l’Alcaldia número 3336/95 de 27 de 
juny 
 

HE RESOLT 
 
 Primer.- Declarar raons d’urgència per contractar temporalment a 
la senyora Nuria Vila Madrid, com a Peó del Servei de Manteniment de la 
Brigada Municipal. 
 
 Segon.- Autoritzar la contractació laboral de caràcter no permanent 
interina de la senyora Nuria Vila Madrid, en substitució de l’empleat de 
l’Ajuntament senyor Francisco Alberca Ruiz, amb efectes del 12 d’abril de 
1999 i mentre duri l’esmentada baixa per incapacitat temporal, amb la 
categoria laboral de Peó Ordinari. 
 
 Tercer.- Publicar la present designació en el Butlletí Oficial de la 
Província i Diari Oficial de la Generalitat. 
 
 Quart.- Donar compte de la present Resolució al Ple Municipal per 
la seva ratificació.” 
 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
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 Decret núm. 1931/99, de data 26 d’abril 
 
 “Vist el Reial Decret número 606/1999, de 19 d'abril, de 
convocatòria d'eleccions Locals i a les Assemblees de Ceuta i Melilla, i vist el 
Reial Decret 595/1999, de 19 d'abril, pel que es convoquen eleccions de 
Diputats al Parlament Europeu, a celebrar el dia 13 del mes de juny 
d'enguany, i atès que, en conformitat amb l'article 56.1 de la Llei Orgànica 
5/1985, de 19 de juny, del Règim General, en la seva redacció actual, aquest 
Ajuntament, dins dels set dies següents a la convocatòria, està obligat a 
comunicar a la Junta Electoral de Zona els emplaçaments disponibles per la 
col.locació gratuïta de cartells, a efectes de la celebració de la corresponent 
campanya electoral per part dels diferents candidats, partits, federacions, 
coalicions o agrupacions que es presenten a les Eleccions. 
 
 Per tot això aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que legalment 
tinc conferides, i als efectes previstos en els articles 55 i 56 de l’esmentada 
Llei. 
 

HE RESOLT 
 
 Primer.- Reservar com a llocs especials per la col.locació gratuïta de 
cartells corresponents a la campanya electoral relativa a les Eleccions Locals i 
a les Assemblees de Ceuta i Melilla, i a l'eleccions de Diputats al Parlament 
Europeu, els següents espais: 
 
EMPLAÇAMENTS LLOCS SUPERFÍCIES 
 
Mn. J. Verdaguer, 59-61 1 24 M2. 
Mn.J.Verdaguer/Verge del Pilar 1 24 "  . 
Avgda. R.Argentina/Avgda.S.Ildefons 1 24 "  . 
Ctra. d'Esplugues/S. Allende 1 24 "  . 
 
 
 Segon.- Comunicar el present Decret a la Junta Electoral de Zona, 
mitjançant certificació acreditativa del mateix, i elevar-lo al Ple d'aquest 
Ajuntament en la primera sessió que se celebri per la seva ratificació.” 
 
 
 Després d’una breu explicació del contingut del decret feta pel 
Regidor-Delegat de l’Àrea de Règim Interior i Governació, senyor Antonio 
Balmón Arévalo,  intervé la Portaveu del Grup Municipal d'IC-EV, senyora 
Carmen Romero López, per preguntar si se'ls passarà la relació d'aquests llocs, 
contestant al respecte el senyor Balmón, que es té la intenció de convocar una 
reunió per la pròxima setmana per parlar d'aquest tema i donar-los la relació. 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
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PROPOSTES DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA DE RÈGIM INTERIOR I 
GOVERNACIÓ 
 
 
 3.- Aprovar la inclusió a l’Oferta Pública d’Ocupació d’aquesta 
Corporació per a l’exercici 1999, de quatre places d’agent de la Guàrdia 
Urbana. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 
 “Vista la proposta de modificació de l’Oferta Pública d’Ocupació 
d’aquesta Corporació per l’exercici 1999 formulada pel Departament 
d’Organització i Recursos Humans, per poder incorporar quatre places vacants 
d’agent de la Guàrdia Urbana. 
 
 Atès que les esmentades vacants s’han produït com a conseqüència 
de no haver-se cobert en la seva totalittat les places vacants del procés selectiu 
corresponent a l’Oferta Pública d’Ocupació de 1998, que ha finalitzat 
recentment. 
 
 Atès que la Corporació pot adoptar l’acord de modificar l’Oferta 
Pública d’Ocupació, durant la seva vigència, a l’empar del que disposa l’article 
60 del Reglament del Personal al Servei de les Entitats Locals. 
 
 Atès que la modificació de l’Oferta s’ajusta a les limitacions en 
relació a la taxa de reposició que recull la Llei de Pressupostos Generals de 
l’Estat per l’exercici 1999. 
 
 El President de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació proposa al ple l’adopció del següent  
 

ACORD 
 
 Primer.- Aprovar la inclusió a l’Oferta Pública d’Ocupació d’aquesta 
Corporació per l’exercici 1999, de quatre places d’agent de la Guàrdia Urbana, 
classificades en el grup D, i incloses dintre de la Sots-escala de Serveis 
Especials; de conformitat amb el que es disposa en l'article 60 del Reglament 
del Personal al Servei de les Entitats Locals, així com el document adjunt on 
consta la relació de totes les places que configuren l’Oferta Pública d’Ocupació 
de 1999, amb la inclusió acordada. 
 
 Segon.- Publicar el present acord en el Butlletí Oficial de la 
Província i en el Diari Oficial de la Generalitat. 
 
 Tercer.- Donar compte del contingut del present acord al 
Departament de Governació de la Generalitat de Catalunya, Direcció General 
d’Administració Local.” 



11 

 
 
 En aquest moment s’incorpora a la sessió el Regidor del Grup 
Municipal Mixt, senyor Ignacio Flórez Barrón. 
 
         
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, se sotmet a votació el dictamen, i 
és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
       
 
 
 4.- Modificar les Bases Generals que regeixen els processos 
selectius per proveir en propietat places vacants a la plantilla municipal.  
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 
 “Vista la proposta del Departament d'Organització i Recursos 
Humans, d'introduir unes modificacions a les Bases Generals que regeixen els 
processos selectius per la provisió en propietat de les places vacants a la 
plantilla municipal, aprovades pel Ple Municipal de data 25 d'abril de 1996, 
amb les modificacions introduïdes en els acords de data 28 de novembre de 
1996, i 29 de gener de 1998; pel que fa referència a les places d’agent de la 
Guàrdia Urbana, a fi d’adequar-les determinades condicions a les noves 
necessitats funcionals. 
 
 El President de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, proposa al Ple Municipal, l'adopció del següent  

 
ACORD 

 
 Primer.- Introduir les següents modificacions en les Bases Generals 
que regeixen els processos selectius per proveir en propietat places vacants a 
la plantilla municipal: 
 
a) En l’apartat g) de la Base Segona.- Condicions dels aspirants: 
  
 On diu. 
 “ Estar en possessió del permís de conduir de les classes A-2, B i B-2” 
 
 Haurà de dir: 
 “Els aspirants a agents de la Guàrdia Urbana hauran de acreditar a la data 

de finalització del curs de formació que recull la Llei 16/1991, de 10 de 
juliol, estar en possessió dels permisos de conduir de les classes A, B i BTP“ 
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b) En l’apartat d’exercicis de les places d’agent de la Guàrdia Urbana de la 
Base Sisena.- Desenvolupament de les proves pel sistema de concurs-
oposició: 

 
 1.-  El exercici primer, únicament consistirà en la comprovació de la talla i 

del pes dels aspirants, d’acord amb els barems que figuren a l’Annex I 
de les Bases. 

 
 2.- En el segon exercici s’ elimina la prova de “Salt de Plint” i  on diu: 

“La puntuació d’aquest exercici s’atorgarà en funció de les marques 
obtingudes assenyalades en l’Annex II, restant eliminat l’aspirant que 
no superi les marques mínimes” 

 
 Ha de dir: 

“I la seva valoració serà d’ apte o no apte segons la marca mínima que 
s’assenyala en l’Annex II, conjuntament amb les normes de realització“. 

  
3.- El tercer exercici consistirà en respondre 20 qüestions relacionades amb 

el contingut dels temes del programa establert en l’Annex IV de les 
presents Bases, en lloc de “desenvolupar per escrit dos temes fixats pel 
Tribunal”. 
 

 4.- S’estableix un setè exercici, que consistirà en la superació d’una revisió 
mèdica. 

 
 5.- S’elimina de l’Annex II de les Bases les puntuacions referents a les 

proves físiques 
 
  Segon.- Aprovar el text íntegre de les Bases Generals que hauran 
de regir els processos selectius per proveir en propietat les places vacants a la 
plantilla municipal, un cop introduïdes les  modificacions  assenyalades  en el 
punt anterior, que s’uneix al present acord i forma part integrant del mateix. 
 
 Tercer.- Publicar el que s’estableix en el punt primer en el Butlletí 
Oficial de la Província i Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya.” 
 
  
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, se sotmet a votació el dictamen, i 
és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 5.- Aprovar inicialment la Modificació Puntual del Reglament 
Regulador de l’activitat de Foment d’aquest Ajuntament i dels seus 
Organismes Autònoms. 
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 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 
 “Vista la proposta de l’Àrea de Cultura, Comunicació, Relacions 
Ciutadanes i Esports de modificacions a introduir al vigent Reglament 
regulador d’Activitats de Foment de l’Ajuntament de Cornellà i els seus 
organismes autònoms. 
 
 Atès que de l’estudi de l’anterior proposta es desprèn que es tracta 
de modificacions de detall que no alteren el contingut general de l’articulat de 
l’esmentat reglament, però que resulta necessari introduir per tal de millorar 
el règim regulador del procediment de concessió i justificació de les 
subvencions. 
 
 Per tot això, el Ponent de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, de conformitat amb el que disposen els articles 49 i 70.2 de la Llei 
7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les Bases de Règim Local, en concordança 
amb l’article 162 de la Llei 8/1987, de 15 d’abril, Municipal i de Règim Local 
de Catalunya, i amb els articles corresponents del Reglament d’Obres, 
Activitats i Serveis dels Ens Locals, aprovat per Decret 179/1995, de 13 de 
juny,  proposa al Ple de l’Ajuntament l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Aprovar inicialment la modificació de la redacció dels 
articles 15, paràgraf d), 19, 24, paràgraf d) i 30 del Reglament regulador 
d’Activitats de Foment de l’Ajuntament de Cornellà i els seus organismes 
autònoms, els quals quedaran redactats en els termes següents: 
 
“Article 15.- Peticionaris 
 
Paràgraf d): 
 
d) Certificació acreditativa d’estar inscrites al Registre Municipal d’Entitats, en 

el cas de les persones jurídiques. 
 
 Fotocòpia autenticada del DNI en el cas de les persones físiques.” 
 
“Article 19.- Anualitat de la subvenció. 
 
Les activitats subvencionades hauran de ser realitzades i justificades abans 
del 31 de desembre de l’any de la seva concessió, llevat de les destinades al 
funcionament general de les entitats, que s’hauran de justificar com a màxim 
el 31 de març de l’any següent a l’atorgament, un cop aprovats els comptes 
generals de les esmentades entitats. 
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Malgrat això, en supòsits excepcionals, podrà atorgar-se un termini major de 
realització a través del conveni regulador en què es formalitzi la concessió de 
la subvenció” 
 
“Article 24.- Justificació documental. 
 
Paràgraf d) 
 
d) Factures originals o fotocòpies compulsades pel Secretari General de 

l’Ajuntament per un import mínim del doble de la subvenció concedida. No 
obstant, en el supòsit de tractar-se de subvencions destinades al 
funcionament general de les entitats, aquestes hauran d’aportar comptes 
certificats per l’entitat representatius de l’estat d’ingressos i despeses de 
l’activitat subvencionada i/o compte i estats que vinguin obligats a rendir 
d’acord amb els seus Estatuts i la normativa sectorial o general vigent”. 

 
“Article 30.- Beneficiaris 
 
Podran ser beneficiaris d’aquest tipus d’ajuts les persones físiques 
domiciliades en la ciutat de Cornellà i les entitats i associacions sense afany 
de lucre inscrites en el Registre Municipal d’Entitats que realitzin activitats 
d’interès municipal”. 
 
 Segon.- Sotmetre la modificació de l’esmentat Reglament a 
informació pública i audiència als interessats per un termini de trenta dies, a 
efectes de reclamacions i suggeriments, mitjançant la inserció del 
corresponent Edicte en el Butlletí Oficial de la Província, en el Diari Oficial de 
la Generalitat, en un diari de major difusió de la Província i en el tauler 
d’anuncis d’aquesta Corporació, transcorregut el qual sense haver-se 
presentat cap reclamació o suggeriment, s’entendrà aprovat definitivament 
sense necessitat de nou acord. 
 
 Tercer.- Aprovada definitivament la modificació de l’esmentat 
Reglament, es publicarà íntegrament el seu text en el Butlletí Oficial de la 
Província, entrant en vigor un cop transcorreguts 15 dies a partir de la seva 
total publicació. 
 
 Així mateix es publicarà en el tauler d’anuncis de la Corporació i 
s’insertarà el corresponent edicte en el Diari Oficial de la Generalitat i en el 
Butlletí d’Informació Municipal, anunciant la referència del Butlletí Oficial de 
la Província en què s’hagi publicat íntegrament el text. 
 
 Quart.- Comunicar aquest acord a l’Administració de l’Estat i a la 
Generalitat de Catalunya, acompanyat de còpia íntegra i fefaent del text de la 
modificació, als efectes previstos en l’article 65.3 del Reglament d’Obres, 
Activitats i Serveis dels Ens Locals, dins del termini dels 15 dies següents a la 
seva aprovació definitiva.” 
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 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, se sotmet a votació el dictamen, i 
és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 6.- Aprovar inicialment l’Ordenança Reguladora de la 
Intervenció Integral de l’Administració Municipal en les activitats i 
instal.lacions. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 
 “Vist que en data 27 de febrer de 1998, es va aprovar pel Parlament 
de Catalunya, la Llei 3/1998, reguladora de la Intervenció Integral de 
l’Administració Ambiental pel qual s’estableix un nou sistema d’intervenció 
administrativa de les activitats susceptibles d’afectar el medi ambient, la 
seguretat i salut pública, comportant, en conseqüència la necessitat d’adaptar 
la normativa local a aquesta nova regulació. 
 
 Vist el text de l’Ordenança tipus reguladora de la intervenció 
integral de l’Administració Municipal en les activitats i instal.lacions aprovada 
pel Ple de la Diputació de Barcelona en sessió de 4 de març de 1999. 
 
 Atès que l’aprovació de les ordenances municipals és una 
competència atribuïda al Ple de la corporació amb caràcter indelegable, a tenor 
dels articles 22.2.d) i 23.2.b) de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les 
bases del règim local. 
 
 Atès que l’article 162.2.c) de la Llei 8/1987, de 15 d’abril, municipal 
i de règim local de Catalunya, disposa que les ordenances s’entendran 
aprovades definitivament amb caràcter automàtic si no són objecte de cap 
reclamació, al.legació o suggeriment amb motiu del tràmit d’informació 
pública de l’expedient. 
 
 Per tot això, el Ponent de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, en conformitat amb el que disposa l’article 149 de la Llei 7/1985 
de 2 d’abril, Reguladora de les Bases de Règim Local, en concordança amb 
l’article 162 de la Llei 8/1987 de 15 d’abril, Municipal i de Règim Local de 
Catalunya, i els articles 63 i següents del Decret 179/1995, de 13 de juny, pel 
qual s’aprova el Reglament d’Obres, Activitats i Serveis dels Ens Locals, 
proposa al Ple de l’Ajuntament, l’adopció dels següents 
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ACORDS 
 
 Primer.- Aprovar inicialment l’Ordenança reguladora de la 
intervenció integral de l’Administració municipal en les activitats i 
instal.lacions, segons la minuta que s’adjunta als presents acords, adoptant-
se com a text articulat de la dita Ordenança municipal el de l’Ordenança tipus 
aprovada pel Ple de la Diputació de Barcelona en sessió de 4 de març de 1999, 
amb les especificacions, modificacions i adaptacions que tot seguit es fan 
avinents: 
 

1.- L’àmbit territorial d’aplicació de l’Ordenança és el municipi de 
Cornellà de Llobregat. 

 
2.- L’emissió dels informes municipals requerits en la tramitació de 

les diferents autorizacions i llicències previstes a l’Ordenança 
tipus i, en especial, als articles 9, 26, 45, 81 i 100, correspondrà 
a la Ponència Tècnica Municipal o, en el seu cas, als tècnics 
municipals  competents per raó de la matèria. 

 
3.- No resultarà d’aplicació en aquest Ajuntament el règim de 

competències i facultats atorgades als serveis tècnics del 
Consell Comarcal per l’Ordenança tipus aprovada per la 
Diputació de Barcelona. 

 
4.- Disposició Addicional  Quarta: Únicament serà d’aplicació a 

aquest Ajuntamen el contingut previst a l’apartat primer de la 
present disposició. 

 
5.- Disposició Addicional Cinquena: Únicament serà d’aplicació a 

aquest Ajuntament el contingut previst als apartats primer i 
segon de la present disposició. 

 
 Disposició Final: Aquesta ordenança entrarà en vigor als quinze dies 
d’haver estat publicada al B.O.P. de Barcelona i regirà de forma indefinida fins 
a la seva derogació o modificació.  
 
 Segon.- Sotmetre a informació pública el present expedient i el text 
de l’Ordenança pel termini de trenta dies hàbils, a fi que s’hi puguin presentar 
al.legacions, reclamacions o suggeriments, mitjançant la inserció dels anuncis 
corresponents al Butlletí Oficial de la Província, al Diari Oficial de la 
Generalitat de Catalunya, en un diari de gran difusió de la província  i al 
tauler d’anuncis de la Corporació. 
 
 Tercer.- Disposar que, si no es dóna la circumstància prevista a 
l’apartat IV subsegüent i no s’hi formula cap al.legació, reclamació o 
suggeriment  durant el termini d’informació pública i d’audiència als 
interessats, l’Ordenança que ara s’aprova inicialment es considerarà aprovada 
definitivament sense necessitat de cap tràmit ulterior. 
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 Un cop aprovada definitivament, l’Ordenança es publicarà de la 
forma següent: 
 

a) Al Tauler d’Edictes i al BOP, el text dels acords plenaris adoptats 
i una referència a la publicació oficial de l’Ordenança tipus 
aprovada per la Diputació de Barcelona (amb menció de les 
dades del BOP en què aparegui publicada aquesta última), així 
com el text íntegre de las modificacions, adaptacions i 
especificacions introduïdes per l’Ajuntament envers l’Ordenança 
tipus. 

 
b) Al DOGC: la referència del BOP on s’hagi fet la publicació 

municipal anteriorment esmentada. 
 
 Quart.- Disposar que si l’Ordenança tipus aprovada per la 
Diputació de Barcelona en sessió plenària de 4 de març de 1999 és objecte 
d’alguna modificació entre aquesta darrera data i la de la seva publicació 
oficial en el BOP, l’aprovació definitiva, per part d’aquest Ajuntament, de 
l’Ordenança reguladora de la intervenció integral de l’Administració municipal 
en les activitats i instal.lacions, conformement amb la versió definitiva de 
l’Ordenança tipus esmentada, haurà de ser objecte d’acord plenari exprés. 
També en aquest cas la publicació dels acords i de l’Ordenança aprovada amb 
caràcter definitiu, es durà a terme en la forma prevista a les lletres a) i b) de 
l’apartat IV anterior.” 
 
 
 
 En  aquest moment s’incorpora a la sessió el Regidor del Grup 
Municipal d’IC-EV, senyor Gabriel Serrano Sánchez. 
 
 
 Després d'una detallada explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, pren la paraula el Portaveu del 
Grup Municipal Mixt, senyor Ignacio Flórez Barrón, per manifestar que, 
indubtablement, l'Ordenança millorarà la intervenció municipal en qüestions 
medi ambientals, però, encara que està d'acord en aprovar-la, creu que hi 
manquen coses, ja que des del seu punt de vista, hi ha uns aspectes que no 
recull, com els enderrocs de les construccions, ja que tal i com es fa avui dia, 
no s'aprofita res i a l'ordenança no es contempla cap solució. També destaca la 
impossibilitat de la necessitat de controlar i regular les aigües residuals, que 
sembla que ens obligaria a la vigilància de l'aigua en el seu origen, cosa que 
nosaltres no podem fer. Així mateix, el senyor Flórez Barrón assenyala que 
s'hauria de potenciar el tema de la informació a tots aquells que els afecti, ja 
sigui a través de la radio, o per publicacions, sobre tot es podria fer a través 
dels propis mitjans de l'Ajuntament. Tot i això, conclou aquesta intervenció el 
senyor Flórez, manifestant que l'ordenança és positiva. 
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 Tot seguit pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal del PP, 
senyor Amador Rosas Outes, per manifestar que tot i que la creu positiva en 
alguns aspectes, com per exemple en el fet que s’unifiquin criteris entre 
Administracions, el que farà que qualsevol persona sàpiga el que necessita en 
qualsevol lloc, també pensa que portarà canvis burocràtics que alentiran la 
seva aplicació. No obstant, el senyor Rosas Outes considera que fer un canvi 
de normativa tan important a mitjans d'any és bastant negatiu, per la qual 
cosa demana que s'intenti aconseguir que la seva entrada en vigor es 
produeixi el dia 1 de gener del pròxim any. 
 
 A continuació pren la paraula el Regidor-Delegat de l'Àrea de Règim 
Interior i Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, per manifestar, a rel de 
l'última intervenció del senyor Rosas Outes, que l'entrada en vigor d'aquesta 
llei no depèn de nosaltres, ja que és una normativa europea. 
 
 En contestació a la intervenció del Portaveu del Grup Municipal 
Mixt, senyor Ignacio Flórez Barrón, el senyor Balmón manifesta que això és un 
Reglament que afecta a les llicències d'activitats i indústries, no a llicències 
d'obres, la qual cosa fa que els enderrocs no estiguin contemplats en aquesta 
norma. El Reglament, continua manifestant el senyor Balmón Arévalo, unifica 
tràmits, i això és positiu, i també "aborda" temes ambientals amb recursos de  
l'Ajuntament, a fi de millorar l'impacte en el medi ambient. 
 
 Tot seguit pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal de CiU, 
senyor Ramón Blanco Lorenzo, per manifestar que el més important és que es 
faci complir aquesta Ordenança, ja que molts cops s'aproven i després no es 
fan servir, posant com exemple la proliferació de roba estesa en els balcons, 
gossos passejant-se sense morrió i sense lligar davant la Guàrdia Urbana, 
etc... 
 
 Per últim pren la paraula el senyor  Alcalde,  José Montilla Aguilera, 
per manifestar que a ell no li agradaria tenir que fer cap Ordenança, ja que 
massa legislació és, a vegades, contraproduent, però s'ha de fer, i en particular 
aquesta, ja que sinó no es poden donar llicències, assenyalant que si es dicta 
una Norma, evidentment és per aplicar-la i  fer-la complir. 
 
 Després d’això se sotmet a votació el dictamen, i és aprovat per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
  
 
 7.- Aprovar l’adhesió d’aquest Ajuntament a la Carta Europea 
dels drets dels Vianants. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
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 “Amb l’aprovació en sessió plenària de data 18 de desembre de 1997 
del document sobre Bases per a la millora de la mobilitat viària i peatonal, 
amb el vot favorable de tots els grups municipals, la corporació va encetar tota 
una sèrie d’actuacions a la via pública tendents a racionalitzar i harmonitzar 
el trànsit rodat en tot el casc urbà per fer-ho compatible amb altres modes de 
transport tant per desplaçaments a l'interior de la ciutat com en l'àrea 
metropolitana, permetent d’aquesta manera un desenvolupament sostenible 
de la qualitat de vida i medi ambiental del nostre entorn urbà. 
 
 Segons estudis realitzats per l’Àrea de Medi Ambient de la Diputació 
de Barcelona, més de la meitat (54’11%) dels desplaçaments realitzats dintre 
del mateix municipi es fan a peu. Aquesta realitat associada a la necessitat de 
minvar en el possible l’ús del vehicle privat a favor del transport públic pels 
desplaçaments d’àmbit metropolità, com a millor garantia per fer viable un 
desenvolupament més humà de les nostres ciutats, és el que decideix a tots 
els grups municipals a adoptar com a pròpia l’afirmació feta a la carta europea 
dels vianants aprovada pel Parlament Europeu el 12 d’octubre de 1988, i que 
diu: 
 

“El vianant té dret a viure en centres urbans o en pobles urbanitzats 
a la mesura de l’home i no del cotxe, i ha de disposar 
d’infraestructures fàcilment accessibles a peu o en bicicleta.” 

 
El contingut total de la citada carta del vianant, és del tenor literal que 
segueix: 
 
 “1. El vianant té dret a viure en un entorn sa i a gaudir en tota 

llibertat de l’espai públic dins les condicions de seguretat que 
requereix la seva salut física i psíquica. 

 
 2. El vianant té dret a viure en centres urbans o en pobles 

urbanitzats a la mesura de l’home i no del cotxe, i a disposar 
d’infraestructures fàcilment accessible a peu o amb bicicleta. 

 
 3. Els nens, les persones grans i les persones incapacitades tenen el 

dret d’esperar que la ciutat constitueixi un lloc de socialització i 
no d’agravament de la seva situació de feblesa. 

 
 4. Els incapacitats tenen dret que es prenguin mesures específiques 

per donar-los la possibilitat de moure’s de forma autònoma, 
gràcies al condicionament adequat de l ‘espai públic, els 
dispositius tècnics i els transports públics (marques al terra, 
marques d’advertiment, senyalització sonora, dispositius que 
facilitin l’accés a l’autobús, els tramvies i els trens). 

 
 5. El vianant té dret, d’una part, a zones urbanes que li siguin 

exclusivament reservades, que siguin tan esteses com sigui 
possible i que no siguin pas simples –illots de vianants-, sinó que 
s’integrin d’una forma coherent dins de l’organització general de 
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la ciutat; d’altra part, té dret a una xarxa coherent d’itineraris 
curts, lògics i segurs. 

 
 6. El vianant, sobretot, té dret: 

 
a) que es respectin les normes sobre emissions químiques i 

acústiques dels vehicles de motor, segons el que jutji 
suportable el medi científic; 
 

b) que el conjunt dels transports públics adopti vehicles que no 
siguin una font de pol·lució, ni atmosfèrica ni acústica; 
 

c) que es creïn pulmons verds, encara que això comporti 
reforestar en part la ciutat; 
 

d) que les velocitats autoritzades siguin limitades i que es 
recondicionin els carrers i les cruïlles per protegir eficaçment 
els vianants i els ciclistes; 
 

e) que sigui prohibit difondre missatges publicitaris que 
encoratgin un ús abusiu i perillós de l’automòbil; 
 

f) que hi hagi sistemes eficaços de senyalització i que siguin 
igualment concebuts per a les persones privades de vista o 
d’oïda; 
 

g) que es prenguin mesures específiques per permetre al 
vianant parar-se al carrer i a les voreres, accedir-hi i 
recórrer-les; 
 

h) que la forma i l’equipament dels vehicles s’adaptin de manera 
que se n’arrodoneixin els angles més amenaçadors i que es 
millori l’eficiència dels seus sistemes de senyalització; 
 

i) que s’instauri el sistema de responsabilitat-risc, que pretén 
que la responsabilitat penal incumbeixi aquell que ha creat el 
risc; 
 

j) que l’aprenentatge de la conducció posi èmfasi sobre el 
comportament, que ha de tenir en compte els vianants i els 
usuaris que es desplacen lentament. 

 
 7. El vianant té dret a una mobilitat absoluta i lliure, que pot 

procurar-se una utilització integrada dels mitjans de transport. 
Té dret, sobretot: 

 
a) a un servei de transport públic no contaminant, articulat i 

condicionat per respondre a les exigències de tots els 
ciutadans, capacitats o incapacitats; 
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b) a condicionaments d’infrastructures per als ciclistes en el 

conjunt del teixit urbà; 
 
c) al condicionament d’àrees d’estacionament que no 

entrebanquin la mobilitat del vianant ni redueixin la seva 
possibilitat d’apreciar els valors arquitectònics. 

 
 8. Tot estat ha de vetllar perquè el conjunt del públic rebi tota la 

informació necessària sobre els drets dels vianants i les altres 
formes de transport que respecten l’home i l’entorn, pels canals 
més apropiats i des dels primers graus d’instrucció escolar. 

 
 Per aquests motius la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació proposa al Ple l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Subscriure la carta europea dels drets del vianant 
aprovada pel Parlament Europeu en data 12 d’octubre de 1988. 
 
 Segon.- Continuar amb el desenvolupament de les mesures ja 
iniciades en el document sobre Bases per a la millora de la mobilitat viària i 
peatonal aprovat per acord de Ple de data 18 de desembre de 1997, que 
coincideix amb els seus principis amb l’establert per la citada carta. 
 
 Tercer.- Donar trasllat d’aquest acord a tots els departaments 
d’aquest Ajuntament  implicats en el desenvolupament d’intervencions en via 
pública per tal de que tinguin presents els principis establerts a la carta 
europea dels drets del vianant.” 
 
        
 Després d'una detallada explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo,  en la que fa, com a preàmbul, 
l'explicació de la diada de reflexió del dia sense cotxes que ha tingut lloc avui, 
pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal Mixt, senyor Ignacio Flórez 
Barrón, per a manifestar que està totalment d'acord, tant amb la proposta com 
amb el seu text, afegint que s'hauria de fer un calendari concret de les coses 
possibles a fer i adoptar compromisos, i encara que s'adona que estem al  final 
d'aquesta legislatura, considera que s'hauria de tenir en compte en la nova 
Corporació. 
 
 Seguidament pren la paraula la Portaveu del Grup Municipal d'IC-
EV, senyora Carmen Romero López, qui després de manifestar la seva 
conformitat amb la proposta, assenyalant que val la pena prendre decisions 
d'aquests tipus, considera que també és necessari aplicar-les, posant com a 
exemple la manca de zones de vianants a Cornellà, per la qual cosa demana 
que s'estudiï la manera de fer-ne. 
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 Després d’això se sotmet a votació el dictamen, i és aprovat per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 8.- Declarar deserta la subhasta convocada per procedir a la 
contractació del subministrament de quatre vehicles amb destinació a la 
Guàrdia Urbana, i convocar nova licitació mitjançant procediment 
negociat sense publicitat. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 
 “Vist l'expedient instruït per la contractació, mitjançant subhasta, 
del subministrament de quatre vehicles amb destí a la Guardia Urbana segons 
acord plenari de  25 de febrer de 1999. 
 
 Atès que en execució de l’acord esmentat anteriorment  es va 
convocar subhasta donant publicitat al Butlletí Oficial de la Província núm. 61 
de 12 de març de 1999 i que durant el període de presentació d’ofertes 
únicament s’ha presentat l’empresa GARATGE REMM, S.A, sent la seva oferta 
econòmica superior al tipus de licitació, motiu pel qual la Mesa de 
Contractació reunida el passat 14 d’abril, proposa a l’òrgan de contractació 
declarar deserta la subhasta i convocar nou procediment. 
 
 Vist l’informe emès al respecte per la Cap del Departament de 
Contractació i Patrimoni i Secretaria General. 
 
 Aquesta Comissió de Règim Interior i Governació proposa al Ple de 
l’Ajuntament  l’adopció dels següents 

 
ACORDS 

 
 Primer.- Declarar deserta la subhasta  convocada segons acord del 
Ple de data 25 de febrer de 1999, per adjudicar el contracte del 
subministrament de quatre vehicles amb destí a la Guàrdia Urbana. 
 
 Segon.- Retornar la garantia provisional presentada davant la 
Tresoreria municipal a GARATGE REMM, S.A. per  import de 184.000.- 
pessetes. 
 
 Tercer.- Procedir a la contractació, mitjançant procediment 
negociat, sense publicitat, de l'esmentat subministrament. 
 
 Quart.- Aprovar el Plec de condicions particulars que regirà la 
contractació i que figura com annex I. 
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 Cinquè.- Aprovar el Plec de Condicions tècniques que figura com 
annex II. 
 
 Sisè.- Invitar a  les empreses Cobo Cornellà, S.A., Cat Motors,S.A., 
Quadis, Garatge Rem, Mistral, S.A., Automóviles Avenida, Motor 2000 
Esplugues, S.A. a presentar ofertes a l'esmentada contractació. 
 
 Setè.- Autoritzar la despesa de 9.200.000.- pessetes amb aplicació 
a la partida 25 222B0 62400 de l’exercici 1999.” 
 
 Vuitè.- Comunicar els presents acords a l’empresa interessada, al 
Departament de la Guàrdia Urbana i a la Intervenció Municipal.” 
 
  
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, se sotmet a votació el dictamen, i 
és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 9.- Adjudicar a l’empresa RICOH ESPAÑA, S.A. el contracte de 
subministrament de 8 fotocopiadores amb destinació a diverses 
dependències municipals. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 
 “Vist l'expedient instruït per la contractació, mitjançant subhasta, 
del subministrament de vuit màquines fotocopiadores amb destí a diverses 
dependències municipals. 
 
 Atès que durant el període de presentació d'ofertes han formulat la 
seva proposició les empreses Coremosa, Ricoh España, S.A.; NRG 
Comunicaciones; Minolta SPAIN, S.A., AGR Sistemas, S.L.; Matertec, S.A. 
havent-se procedit per la Mesa de Contractació a l'obertura de les pliques el 
dia 19 d’abril, restant admeses totes les empreses presentades. 
 
 Vista la proposta formulada per la Mesa de Contractació, reunida a 
aquests efectes, estima que l'oferta formulada per Ricoh España, S.A.  és la 
mes avantatjosa i compleix tots els requisits tècnics i administratius exigits 
per aquest Ajuntament. 
 
 Aquesta Comissió de Règim Interior i Governació, proposa al Ple de 
l’Ajuntament l'adopció dels següents 
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ACORDS 
 
 Primer.- Adjudicar a l'empresa "Ricoh España, S.A. el contracte de 
subministrament de vuit màquines fotocopiadores amb destí a diverses 
dependències municipals amb estricta subjecció als plecs de condicions 
aprovats en data 25 de febrer de 1999 i de conformitat a la seva oferta, per un 
pressupost de 4.599.246.- pessetes, equivalent a 27.642’02 euros (IVA inclòs). 
 
 Segon.- Posar l'expedient instruït a disposició dels altres licitadors 
ofertants als efectes de donar compliment a allò que preveu l'article 89.3, en 
concordança amb l'article 54.2 de la Llei de Règim Jurídic de les 
Administracions Públiques i Procediment Administratiu Comú. 
 
 Tercer.- Fixar la garantia definitiva en la quantitat de 208.000.- 
pessetes equivalent a 1.250’10 euros de conformitat amb l'article 5 del Plec de 
Condicions Particulars, les quals haurà d'ingressar el contractista en el 
termini dels 15 dies hàbils següents, a comptar de la recepció de la present 
notificació. De no acomplir-se aquest requisit, per causes imputables a 
l'adjudicatari, l'Ajuntament declararà resolt el contracte. 
 
 Quart.- Retornar la fiança provisional, per un import de 104.000.- 
pessetes equivalent a 625’05 euros als licitadors que s'indiquen a continuació: 
 
 Dipositades davant la Tresoreria Municipal 
 
 Coremosa 
 Nrg Comunicaciones, S.A. 
 Minolta Spain, S.A. 
 Matertec, S.A. 
 
 Dipositades davant l’òrgan de Contractació 
 
 Agr Sistemas, S.L. 
 
 Cinquè.- Facultar al senyor Alcalde, en Josep Montilla Aguilera, per 
a la firma de quants documents públics i privats fossin necessaris per a 
l'execució dels acords que antecedeixen. 
 
 Sisè.- Notificar el present acord a  la unitat de Compres, a la 
Intervenció, a l'adjudicatari i a la resta dels participants a la subhasta. 
 
 Setè.- Comunicar les dades relatives a l’adjudicació d’aquest 
contracte al Registre Públic de Contractes de la Junta Consultiva de 
Contractació Administrativa en el termini dels tres mesos següents a la seva 
formalització, de conformitat amb allò que preveuen els articles 59, 94 i 118 de 
la Llei 13/1995 de 18 de maig de Contractes de les Administracions 
Públiques.” 
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 Després d'una detallada explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, intervé el Portaveu del Grup Mixt, 
senyor Ignacio Flórez Barrón, per manifestar que ja ha preguntat que es fa 
amb les cintes d'ordinador i amb el toner de les fotocopiadores, però no ha 
obtingut una resposta molt clara, contestant al respecte el Regidor-Delegat de 
l’Àrea de Règim Interior i Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, que al 
Departament d'Informàtica, hi ha uns contenidors on es recull aquest 
material. 
 
 
 Després d’això se sotmet a votació el dictamen, i és aprovat per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 10.- Adjudicar el contracte de subministrament de roba de 
treball pel personal de l’Ajuntament. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 
 “Vist l'expedient instruït per la contractació, mitjançant subhasta, 
del subministrament de roba de treball per al personal de l’Ajuntament. 
 
 Atès que durant el període de presentació d'ofertes s'han presentat 
les empreses Calçats Fernández S.L.,  Paco García (Prendas y Artículos de 
Uniformidad, S.A.), Gloria la Fuente, Distribuciones de Calzado Principe, 
(Discalprin) S.L., Pantaleoni Hnos., S.A.,  Sidertex, S.L., Miguel Angel 
Fernández García i Balasch. 
 
 Vista la proposta de la Mesa de Contractació reunida el 19 d'abril de 
1999 a favor de les empreses: Gloria la Fuente,  Paco García (Prendas y 
Artículos de Uniformidad, S.A.), Calçats Fernández, S.L., Pantaleoni Hnos., 
S.A.,  Distribuciones de Calzado Principe (Discalprin), S.L. i Balasch, SCP, pels 
diferents grups que conformaven l’objecte del contracte tot i tractar-se d’una 
subhasta havien de complir-se uns requisits de qualitat i havent-se  
comprovat sobre les mostres  presentades algunes de les empreses tot i fent 
l’oferta més baixa no es proposen com adjudicatàries per no complir aquests 
requisits, aclariments que es fan constar al punt primer de la part dispositiva 
d’aquest acord. 
 
 La Comissió de Règim Interior i Governació proposa a l'Ajuntament 
Ple l'adopció dels següents 
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ACORDS 
 

 Primer.- Adjudicar el  contracte de subministrament de roba de 
treball per al personal de l’Ajuntament, amb estricta subjecció a les condicions 
aprovades per l'Ajuntament Ple de 25 de febrer de 1999 a les empreses que 
s’indiquen a continuació pels grups i pressupostos que tot seguit es detallen. 
 
NOM EMPRESA                            GRUP     IMPORT/ptes         IMPORT/euros 
           
   
BALASCH, SCP A(gu) 

 
1.204.600.-Ptes 
 

7.239,79.-E 

L’empresa Prendas y Articulos de Uniformidad, S.A. presenta oferta amb 
l’import mes baix, pero les mostres que presenta no reuneixen les 
característiques tècniques sol.lictades dins el plec de condicions 
PRENDAS Y ARTICULOS DE 
UNIFORMIDAD, S.A. 

B(gu) 1.135.935.-Ptes 6.827,11.-E 

PRENDAS Y ARTICULOS DE 
UNIFORMIDAD, S.A. 

C(gu) 93.125.-Ptes    559,69.-E 

CALZADOS FERNANDEZ, S.L. D(gu)  1.098.510.-ptes 6.602,18.-E 
PANTALEONI HNOS, S.A. E(gu) 150.858.-ptes    906,67.-E 
DISTRIBUCION DE CALZADOS EL 
PRINCIPE, S.L. 

F(gu) 468.350.-ptes 2.814,84.-E 

Les empreses Prendas y Articulos de Uniformidad, S.A. i Balasch, presenten 
ofertes amb l’import mes baix, pero les mostres que presenten no reuneixen 
les característiques tècniques sol.licitades dins el plec de condicions. 
BALASCH, S.C.P. G(gu) 397.825.-ptes 2.390,98.-E 
GLORIA LA FUENTE QUEROL A(bri) 435.000.-ptes 2.614,40.-E 
L’empresa Sidertex presenta oferta amb l’import mes baix, pero les mostres 
que presenta no reuneixen les característiques tècniques sol.licitades dins el 
plec de condicions. 
BALASCH, S.C.P. B(bri) 829.630.-ptes 4.986,18.-E 
DISTRIBUCION DE CALZADOS EL 
PRINCIPE, S.L. 

 
C(bri) 

 
 232.754.-ptes 

 
1.398,88.-E 

L’import és inferior a l’oferta, perque el número de sabates ofertat es superior 
al sol.licitat al plec de condicions. 
BALASCH, S.C.P. A(Co) 316.800.-ptes 1.904,01.-E 
BALASCH, S.C.P. B(co) 587.270.-ptes 3.529,56.-E 
CALZADOS FERNANDEZ, S.L. C(co) 367.200.-ptes 2.210,52.-E 

 
 
 Segon.- Fixar les garanties definitives que hauran de satisfer els 
contractistes, de conformitat a l'article 8 del Plec de Condicions, les quals es 
relacionen tot seguit, en el termini dels 15 dies, a comptar del següent a la 
recepció de la present notificació, transcorreguts els quals sense que ho hagin 
efectuat restarà sense efecte l'adjudicació de conformitat a la Llei de 
Contractes de les Administracions Públiques. 
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NOM EMPRESA                            GRUP    IMPORT/ptes          IMPORT/euros 
 
BALASCH, SCP A(gu) 48.944.-Ptes 294,16.-E 
PRENDAS Y ARTICULOS DE 
UNIFORMIDAD, S.A. 

B(gu) 49.265.-Ptes 296,09.-E 

PRENDAS Y ARTICULOS DE 
UNIFORMIDAD, S.A. 

C(gu) 4.000.-Ptes   24,04.-E 

CALZADOS FERNANDEZ, S.L. D(gu) 46.448.-ptes 279,16.-E 
PANTALEONI HNOS, S.A. E(gu) 6.048.-ptes   36,35.-E 
DISTRIBUCION DE CALZADOS EL 
PRINCIPE, S.L. 

F(gu) 
 
 
  

 
20.400.-ptes 

 
122,61.-E 

BALASCH, S.C.P G(gu) 17.700.-ptes 106,38.-E 
GLORIA LA FUENTE QUEROL A(bri) 17.720.-ptes 106,50.-E 
BALASCH, S.C.P. B(bri) 35.922.-ptes 215,90.-E 
DISTRIBUCION DE CALZADOS EL 
PRINCIPE, S.L. 

 
C(bri) 

 
9.906.-ptes 

 
  59,54.-E 

BALASCH, S.C.P. A(Co) 13.632.-ptes   81,93.-E 
BALASCH, S.C.P. B(co) 25.350.-ptes 152’36.-E 
CALZADOS FERNANDEZ, S.L. C(co) 16.000.-ptes   96,16.-E 

 
 
 Tercer.- Retornar les garanties provisionals, les quals  es van  
dipositar a la Tresoreria Municipal,  pels imports i als licitadors  següents: 
 
 
NOM LICITADOR                   GRUP    IMPORT garantia          IMPORT garantia 
               provisional en ptes  provisional en euros 
 
CALÇATS FERNANDEZ, S.L. C(Bri) 4.953.-Ptes    29,77.-E 
PRENDAS Y ARTICULOS 
UNIFORMIDAD, S.A. 

A(gu)   24.472.-Ptes  147,08.-E 

PRENDAS Y ARTICULOS 
UNIFORMIDAD, S.A. 

F(gu) 10.200.-ptes    61,30.-E 

GLORIA LA FUENTE 
QUEROL 

A(gu) 24.472.-ptes    29,77.-E 

GLORIA LA FUENTE 
QUEROL 

A(co) 6.816.-ptes    40,96.-E 

DISTRIBUCION CALZADOS 
EL PRINCIPE, S.L. 

D(gu) 23.224.-ptes  139,58.-E 

MIGUEL ANGEL FERNANDEZ 
GARCIA 

F(gu) 10.200.-ptes   61,30.-E 

MIGUEL ANGEL FERNANDEZ 
GARCIA 

B(gu) 24.632.-ptes  148,04.-E 

PANTALEONI HNOS, S.A. F(gu) 10.200.-ptes   61,30.-E 
PANTALEONI HNOS, S.A. A(co) 6.816.-ptes   40,96.-E 
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PANTALEONI HNOS, S.A. B(co) 12.675.-ptes   76,18.-E 
SIDERTEX, S.L. A(bri) 8.860.-ptes   53,25.-E 
SIDERTEX, S.L. B(bri) 17.961.-ptes 107,95.-E 
SIDERTEX, S.L. A(co) 6.816.-ptes   40,96.-E 
SIDERTEX, S.L. B(co) 12.675.-ptes   76,18.-E 
BALASCH, SCP F(gu) 10.200.-ptes   61,30.-E 
 
 
 Quart.- Notificar els presents acords a les empreses participants a 
la subhasta, a la Unitat de Compres  i a la Intervenció Municipal. 
 
 Cinquè.- Facultar al senyor Alcalde, en Josep Montilla Aguilera, per 
a la firma de quants documents públics i privats fossin necessaris per a 
l'execució dels acords que antecedeixen. 
 
 Sisè.- Posar l'expedient instruït a disposició dels altres licitadors 
ofertants als efectes de donar compliment a allò que preveu l'article 89.3, en 
concordança amb l'article 54.2 de la Llei de Règim Jurídic de les 
Administracions Públiques i Procediment Administratiu Comú.” 
 
  
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, se sotmet a votació el dictamen, i 
és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 11.- Aprovar l’adjudicació del contracte dels serveis esportius a 
realitzar a les instal.lacions de les piscines municipals “Can Millars” i 
“Can Mercader”, consistents en les activitats de socorrisme, vigilància, 
ensenyament i manteniment de la natació, així com l’assessorament físic 
i gimnàstica. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 
 “Vist l'expedient instruït per adjudicar, mitjançant concurs,  els 
serveis esportius a realitzar a les instal.lacions de les piscines municipals Can 
Millars i Can Mercader consistents en les activitats de socorrisme, vigilància, 
ensenyament i manteniment de la natació, així com l’assessorament físic i 
gimnàstica. 
 
 Atès que durant el període de presentació d’ofertes han presentat la 
seva proposició les empreses “Club Natació Cornellà”, “Serveis Aquàtics i 
Gestions Esportives (SAIGE), S.L.”, Associació Esportiva Esport a Punt”, Unió 
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Barcelonina d’Activitats Culturals, Recreatives i Esportives (UBAE)”, “Servei 
d’Ensenyament i Assessorament Esportiu SCCL (SEAE)”. Així mateix, 
l’empresa “Gestió de l’Activitat Física i Esportiva (G.E.A.F.E.)” no va estar 
admesa a la licitació per presentar la seva proposició fora del termini establert 
al Plec de Condicions. 
 
 Vista la proposta  formulada per la Mesa de Contractació, reunida a 
aquests efectes el dia 22 d’abril de 1999, la qual, després de considerar els 
informes previs emesos pel Cap del Departament d’Esports i l’Interventor 
General, ha  estimat que l’oferta formulada per  “Club Natació Cornellà”, és la 
més avantatjosa i compleix tots els requisits tècnics i administratius exigits 
per aquest Ajuntament, havent obtingut la màxima puntuació d’acord amb els 
criteris objectius de qualificació d’ofertes aprovats al plec de condicions  
aprovat per regir el contracte. 
 
 Aquesta Comissió de Règim Interior i Governació proposa al Ple de 
l’Ajuntament l’adopció dels següents   
 

ACORDS 
 

 Primer.- Adjudicar a l’empresa “Club de natació Cornellà” els 
serveis esportius a realitzar a les instal.lacions de les piscines municipals Can 
Millars i Can Mercader consistents en les activitats de socorrisme, vigilància, 
ensenyament i manteniment de la natació, així com l’assessorament físic i 
gimnàstica, amb estricta subjecció al Plec de Condicions Econòmic-
Administratives Particulars i el Plec de Condicions Tècniques, aprovats  pel Ple 
de l’Ajuntament de data 25 de febrer de 1999 així com  a la seva oferta, per un 
import de 34.975.000.- pessetes ( 210.203’98 Euros, amb l’IVA inclòs. 
 
 Segon.- Posar l’expedient instruït a disposició dels altres licitadors 
ofertants als efectes de donar compliment a allò que preveu l’article 89.3, en 
concordança amb l’article 54.2 de la Llei de Règim Jurídic de les 
Administracions Públiques i Procediment Administratiu Comú. 
 
 Tercer.- Fixar la garantia definitiva en la quantitat de 1.440.000,- 
pessetes (8.654’57 Euros),  de conformitat amb la clàusula 8a. del Plec de 
Condicions Particulars, la qual haurà d’ingressar el contractista en el termini 
dels 15 dies hàbils següents, a comptar de la recepció de la present notificació. 
De no acomplir-se aquest requisit, per causes imputables a l’adjudicatari, 
l’Ajuntament declararà resolt el contracte.      
  
 Quart.- Retornar la garantia provisional, per un import de 720.000,- 
ptes. (4.327’29 Euros),  als  licitadors que s’indiquen a continuació: 
 
Dipositades davant la Tresoreria Municipal 
 
Associació Esportiva Esport a Punt 
Unió Barcelonina d’Activitats Culturals, Recreatives i Esportives (Ubae) 
Servei d’Ensenyament i Assessorament Esportiu Sccl (Seae) 
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 Cinquè.- Facultar al senyor Alcalde, en Josep Montilla Aguilera, per 
a la firma de quants documents públics i privats fossin necessaris per a 
l’execució dels acords que antecedeixen. 
 
 Sisè.- Notificar el present acord al Departament d’Esports, a la 
Intervenció Municipal i a l’adjudicatari, així com a la resta dels licitadors 
ofertants. 
 
 Setè.- Comunicar les dades relatives a l’adjudicació d’aquest 
contracte al Registre Públic de Contractes de la Junta Consultiva de 
Contractació Administrativa en el termini dels tres mesos següents a la seva 
formalització, de conformitat amb allò que preveuen els articles 59, 94 i 118 de 
la Llei 13/1995 de 18 de maig de Contractes de les Administracions 
Públiques.” 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, se sotmet a votació el dictamen, i 
és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 12.- Autoritzar la cessió de drets i obligacions derivades de la 
concessió de l’ús, gaudiment i explotació de la botiga exterior núm. 3 del 
mercat municipal de Sant Ildefons. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 
 “Vista la instància del senyor Antonio Gómez Cuenca, en nom i 
representació de la  Societat “Joyería Gómez Cuenca, Societat Limitada” 
sol.licitant el canvi de titularitat de la concessió administrativa de la botiga 
exterior núm. 3 del Mercat Municipal Sant Ildefons de la qual és adjudicatari  
en virtut de l’acord plenari de data 28 d’abril de 1994, a favor del senyor  
Manuel Molina Cañete .   
 
 Vist el Plec de Condicions regulador de les concessions atorgades, 
en especial l' article 17 relatiu a cessió de drets, així com els informes del Cap 
del Departament d' Activitats i el Cap del Departament de Contractació-
Patrimoni dels quals resulta que no existeix inconvenient en autoritzar la 
cessió sol.licitada. 
 
 El Ponent de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, proposa al Ple l'adopció dels següents  
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ACORDS 
 

 Primer.- Autoritzar  la cessió de drets i obligacions derivades de la 
concessió administrativa de l'ús, gaudiment i explotació de la botiga exterior 
núm. 3 del Mercat Municipal de Sant Ildefons, de la qual és titular l’empresa 
“Joyería  Gómez Cuenca, Societat Limitada”, actualment destinada a la venda 
de joies, a favor del senyor Manuel Molina Cañete, per a l’activitat de 
videoclub, condicionant l’autorització al pagament de la corresponent taxa 
establerta  en les Ordenances  Fiscals vigents, que ascendeix a la quantitat de 
605.500,- pessetes (3.639.61 Euros), i que haurà d’acreditar-se en el moment 
de la formalització en document administratiu d’aquesta cessió. 
 
 Segon.-  Fixar la fiança definitiva que haurà de constituir el senyor 
Manuel Molina Cañete, com a cessionari de la botiga núm. 3, en la quantitat 
de 260.000 pessetes (1.562.63,- Euros) , que haurà d'ingressar en la 
Tresoreria Municipal en el termini dels 15 dies següents a comptar de la 
recepció de la present notificació. 
 
 Tercer.- Retornar la fiança d'import 260.000 pessetes (1.562.63,- 
Euros) constituïda per “Joyería Gómez Cuenca, Societat Limitada”, com a 
primer adjudicatari de la concessió de la botiga núm. 3, del Mercat Municipal 
Sant Ildefons, atorgat en virtut d'acord plenari de data 28 d’abril  de 1994, 
després de l’informe previ del Departament Municipal d'Activitats, respecte  
del compliment de les obligacions que per titular de la botiga deriven del Plec 
regulador de la concessió i del Reglament Municipal de Mercats. 
 
 Quart.- Facultar al senyor Alcalde Josep Montilla Aguilera per a la 
firma de quants documents fossin necessaris per a l'execució dels acords que 
antecedeixen.”  
 
         
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, se sotmet a votació el dictamen, i 
és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 13.- Acceptar la renúncia presentada per la senyora Mª Dolores 
Fernández Fernández, a l’adjudicació (aprovada mitjançant acord plenari 
de 25 de març de 1999)  de la concessió administrativa de l’ús privatiu la 
parada núm. 36-37 a l’interior del Mercat Municipal del Centre, amb 
destinació a la venda de pa i comestibles. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
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 “Vista la instància presentada per la senyora María Dolores 
Fernández Fernández, mitjançant la qual renuncia a l’adjudicació de la 
concessió administrativa de l’ús privatiu de la parada núm. 36-37 situada a 
l’interior del mercat del Centre, la qual li va ser adjudicada mitjançant acord 
plenari de data 25 de març de 1999. 
 
 Atès que l’article 10 del  Plec de Condicions aprovat per regir 
l’esmentada concessió preveu que en cas de renúncia amb anterioritat a la 
formalització del contracte administratiu, podrà l’òrgan competent fer 
l’adjudicació a aquell licitador que hagi fet la següent proposició 
econòmicament més avantatjosa a la del renunciant. 
 
 Atès que durant el període de presentació d’ofertes van formular les 
seves proposicions la senyor Maria Dolores Fernández Fernández, que va 
resultar adjudicatària, i l’empresa “Forn de Pa Massana, Societat Limitada” 
per la qual cosa,  ho havent-se formalitzat la concessió, a la vista de l’informe 
emès al respecte per la Cap del Departament de Contractació i Patrimoni i la 
Secretària General i donant compliment al Plec de Condicions que regeix la 
concessió, aquesta Comissió Informativa de Règim Interior i Governació 
proposa al Ple l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 

 Primer.- Acceptar la renúncia presentada per la senyora María 
Dolores Fernández Fernández a l’adjudicació de la concessió de parada núm. 
36-37, efectuada mitjançant acord plenari de data 25 de març de 1999. 
 
 Segon.- Retornar la garantia provisional de 20.000,- pessetes a la 
senyora María Dolores Fernández Fernández dipositada a la Tresoreria 
Municipal. 
 
 Tercer.- Adjudicar a l’empresa “Forn de Pa Massana, Societat 
Limitada” la concessió administrativa d’una parada a l’interior del Mercat del 
Centre, amb destí a la venda de pa i comestibles per un període de 27 anys i 
un import de 1.800.000,- pessetes, (10.818,22 Euros) amb estricta subjecció 
al Plec de Condicions Econòmic-Administratives aprovat pel Ple de 
l’Ajuntament de 22 de desembre de 1998 i la legislació vigent aplicable no 
prevista al mateix, així com la seva oferta econòmica. 
 
 Quart.- Fixar la garantia definitiva que haurà de satisfer el 
concessionari, de conformitat a l’article 8 del Plec de Condicions, en la 
quantitat de 40.000,- pessetes, (24,40 Euros), la qual haurà de constituir en el 
termini de 15 dies hàbils següents, a comptar de la recepció de la present 
notificació. De no acomplir-se aquest requisit, per causes imputables a 
l’adjudicatari, l’Ajuntament declararà resolt el contracte. 
 
 



33 

  
 Cinquè.- Posar l’expedient instruït a disposició dels interessats als 
efectes de donar compliment a allò que preveu l’article 89.3 en concordança 
amb l’article 54.2 de la Llei de Règim Jurídic de les administracions públiques 
i Procediment Administratiu Comú. 
 
 Sisè.- Facultar al senyor Alcalde, en Josep Montilla Aguilera, per a 
la firma de quants documents públics i privats fossin necessaris per a 
l’execució dels acords que antecedeixen. 
 
 Setè.- Comunicar els presents acords a la senyora Maria Dolores 
Fernández Fernández al “Forn de Pa Massana, Societat Limitada” i al 
Departament d’Activitats, així com a la Intervenció Municipal.” 
  
 
 Després d'una detallada explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, pren la paraula el Portaveu del 
Grup Municipal del PP, senyor Amador Rosas Outes, per manifestar que és 
una llàstima que en el Plec de Condicions de la subhasta no es puntuï un 
apartat sobre l'experiència en la matèria, ja que això ha passat perquè la gent 
desconeixia l'ofici i era previsible que no els funcionés. 
  
 Després d’això se sotmet a votació el dictamen, i és aprovat per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 14.- Aprovar l’establiment d’un nou servei d’aparcament 
soterrani en els terrenys municipals situats al subsòl de la plaça 
Empordà, a gestionar de forma directa, per l’Empresa Municipal de 
desenvolupament Urbà de Cornellà (EMDUCSA), i aprovar el plec de 
condicions Jurídiques i Econòmic Administratives que regiran la 
concessió de l’ús privatiu dels terrenys municipals  afectes a aquest 
servei, i l’execució de les obres de construcció de l’esmentat aparcament 
soterrani. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 
 “Tenint previst, aquest Ajuntament, la construcció i explotació d' un 
nou aparcament soterrani en  terreny municipal situat al subsòl de la plaça 
Empordà, assumint la gestió directa del servei d’aparcament l’Empresa 
Municipal de Desenvolupament urbà de Cornellà  de Llobregat, S.A. 
(EMDUCSA) de conformitat al que estableix l’acord plenari de 28 d’octubre de 
1983 mitjançant el qual es va municipalitzar aquest servei. 
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   Aquesta Comissió de Règim Interior i Governació, proposa al Ple 
l'adopció dels següents  
 

ACORDS 
 
 Primer.- Establir un nou servei d' aparcament soterrani en els 
terrenys municipals situats al subsòl de la plaça Empordà, utilitzant la forma 
de gestió directa com a modalitat de prestació del servei, que assumirà la 
Empresa Municipal de Desenvolupament Urbà de Cornellà ,S.A. (EMDUCSA) . 
 
 Segon.- Aprovar el Plec de Condicions Jurídiques i Econòmic-
Administratives que ha de regir la concessió de l'ús privatiu dels terrenys 
municipals afectes al servei públic d'aparcament, per l'execució de les obres de 
construcció de l'esmentat aparcament soterrani. 
 
 Tercer.- Adjudicar la concessió de l'ús privatiu dels terrenys 
municipals afectes al servei públic d'aparcament, a que fa referència l'article 
59 del Reglament de Patrimoni dels Ens Locals, a la Empresa Municipal de 
Desenvolupament Urbà de Cornellà, S.A.  (EMDUCSA) per l'execució de les 
obres de construcció de l'esmentat aparcament, formalitzant aquesta 
concessió en document administratiu i facultant al senyor Alcalde per a la 
firma de quants documents siguin necessaris.. 
 
 Quart.- Aprovar el Reglament de Règim Interior de la Comunitat 
d'Usuaris de l'esmentat aparcament, que haurà de regular les relacions entre 
els futurs usuaris de les distintes places d'aparcament així com les normes 
d'utilització dels trasters construïts a l'interior del mateix, de forma que els 
usuaris, de  conformitat amb allò que disposa la Llei de Propietat Horitzontal, 
restaran constituïts en Comunitat,  amb drets i obligacions, òrgans propis de 
Govern i Administració i regulació pròpia de l'ús de les diferents places 
d'aparcament i trasters. 
 
 Cinquè.- Notificar el present acord  a l'Empresa EMDUCSA, a fí i 
efecte en el  moment de la formalització de la concessió en document 
administratiu, de conformitat amb allò previst a l’article 54 del Reial Decret 
Legislatiu 1/1993 pel qual s’ aprova el Text Refós de la Llei de l’Impost sobre 
Transmissions Patrimonials i Actes Jurídics Documents, acrediti el pagament 
o en el seu cas, l’exempció o no subjecció de l´Impost.   
 
 Sisè.-  Comunicar el present acord al Departament d’ Urbanisme i 
Obres i la Intervenció Municipal. 
 
 Sisè.- Donar trasllat d’aquest acord al Departament d’Economia i 
Finances de la Generalitat de Catalunya, als efectes previstos a l’article 111 de 
la Llei General Tributària.” 
 
 
 Després d'una detallada explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea de Règim Interior i 
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Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, pren la paraula el Portaveu del 
Grup Municipal Mixt, senyor Ignacio Flórez Barrón, per manifestar que entén 
que és un aparcament supeditat a la demanda, però pregunta si ja se sap si 
solament ocuparà el solar de la plaça Empordà, que actualment és de terra, o 
també el tros que varen arranjar fa poc més d'un any, ja que si l'aparcament 
també agafa aquesta part, està en desacord, doncs creu que és una manca de 
previsió, contestant al respecte el Regidor-Delegat de l'Àrea d'Obres, 
Urbanisme, Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, que 
l'aparcament ocuparà tota la plaça, fins i tot el que es va fer nou, ja que si no 
aquest seria molt petit, per això les sortides de l'aparcament han de fer-se 
tocant la part que es va fer nova fa més d'un any i mig, contestant sobre això 
el Sr. Ignacio Flórez, que ell considera que ocupar un tros que s’ha fet fa poc, 
és una manca de previsió i una despesa innecessària. 
 
 Seguidament pren la paraula el senyor Alcalde, José Montilla 
Aguilera, per manifestar que falta veure si hi haurà compradors per posar-lo 
en marxa, encara que creu que no faltaran. 
 
 Després d’això se sotmet a votació el dictamen, i és aprovat per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 15.- Aprovar el Plec de Condicions Jurídiques i Econòmic-
Administratives que regiran el concurs públic per l’adjudicació de la 
concessió demanial de l’ús privatiu del subsòl de la finca situada a la 
carretera del Mig núm. 99-109, per la construcció i utilització d’una 
galeria de comunicacions d’ús particular. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 
 “Vist el Plec de Condicions Jurídiques i Econòmiques-
administratives regulador del concurs públic per  la concessió demanial de la 
construcció i utilització d’una galeria de comunicacions d’ús particular en el 
subsòl de la carretera del mig, font als núms. 99-109 de Cornellà de Llobregat.  
 
 Vist així mateix  l’informe de Contractació-Patrimoni i conformitat 
per la Secretària General.  
 
 Aquesta Comissió Informativa de Règim Interior i Governació, 
proposa al Ple l'adopció dels següents  
 

ACORDS 
 
 Primer.- Aprovar el Plec de Condicions que ha de regir el concurs 
públic per  la concessió demanial de la construcció i utilització d’una galeria 
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de comunicacions d’ús particular en el subsòl de la carretera del mig, font als 
núms. 99-109 de Cornellà de Llobregat.  
 
 Segon.- Aprovar la convocatòria de concurs per l'adjudicació de la 
concessió esmentada. 
 
 Tercer.-  Anunciar la licitació i sotmetre l'esmentat Plec a exposició 
pública, de forma simultània,  durant un termini de 30 dies, mitjançant la 
inserció dels corresponents anuncis al Butlletí Oficial de la Província i Diari 
Oficial de la Generalitat, als efectes de possibles reclamacions. 
 
 En cas de produir-se reclamacions contra el Plec de Condicions la 
licitació s’ajornarà quant resulti necessari.” 
 
 
         Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, se sotmet a votació el dictamen, i 
és aprovat per unanimitat dels assistents. 
  
 
 
 
 16.- Desestimar el recurs presentat per la Cambra Oficial de 
Contractistes d’Obres de Catalunya, contra el Plec de Condicions 
Particulars aprovat per regir la contractació de l’execució de les obres 
d’urbanització del vial d’enllaç entre l’avinguda dels Alps i la carretera 
del Prat. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 
 “Vist el recurs presentat per la Cambra Oficial de Contractistes 
d'obres de Catalunya, contra el Plec de Clàusules administratives particulars 
relatiu a la contractació  de les obres d’urbanització del vial d’enllaç entre la 
avinguda dels Alps i la Carretera del Prat. 
 
 La  impugnació es basa en que la classificació exigida al plec de 
condicions particulars és excessiva, per considerar que el número de subgrups 
demanats és superior als que són estrictament necessaris, vulnerant, 
d'aquesta manera, el principi de lliure concurrència proclamat per l'article 11 
de la llei de contractes de les Administracions Públiques per entendre que 
limita la participació de determinades empreses que tècnicament es troben 
capacitades per fer el tipus d'obres objecte de licitació. En aquest sentit al seu 
escrit fan constar que s'incompleix l'Ordre de 28 de març de 1968, mitjançant 
la qual es dicten normes complementàries per a la classificació de 
contractistes de l'Estat, en concret les normes 13, 14, 16 i 17 de la mateixa.  
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 Si be és cert que tant el  Reglament de Contractació de l’Estat com 
l’Ordre de 28 de març de 1968 estableixen amb caràcter general que el 
número de subgrups exigibles quan es fixi la classificació no serà superior a 
quatre, també preveuen ambdues normes que aquest criteri no serà 
d’aplicació en aquells casos que siguin excepcionals atenent en cada cas a  la 
naturalesa i singularitat de l’obra a executar, permetent, quan es donin 
aquestes circumstàncies, que el número de subgrups sigui superior a quatre 
si resta degudament  justificat a l’expedient.   
            
 La classificació que s’exigeix al plec de condicions particulars s’ha 
fixat, de conformitat al que disposa l’article 293 del Reglament de Contractes 
de l’Estat, en base a l’informe que als efectes va emetre el tècnic redactor del 
projecte, al qual exposa que la classificació s’ha fixat tenint en compte les 
característiques, el pressupost i el termini d’execució de l’obra. En aquest 
sentit especifica que s’han inclòs els grups A i B encara que l’import de l’obra 
parcial no arriba al 20%, per considerar que són de prou importància dins el 
projecte ja que la excavació de terres i mur al costat de l’Avinguda Alps pot 
implicar una afecció al trànsit viari. Així mateix en quant als subgrups 1 i 2 
del grup A s’inclouen d’acord amb el tipus de treballs a realitzar, tot i així s’ha 
de fer constar que si el contractista disposa de la classificació A-2 
(Explanacions), de conformitat a la Regla 4ª de l’Ordre Ministerial de 28 de 
març de 1968 que considera el subgrup 2 com a bàsic, estarà classificat de 
forma general en tot el grup A.   
 
 Aquestes circumstàncies excepcionals posades de manifest a 
l’expedient són les que justifiquen el fet d’exigir més de quatre subgrups ja 
que, a judici del tècnic redactor del projecte, la naturalesa de l’obra així ho 
requereix, de forma que la classificació que s’exigeix  als contractistes és la 
estrictament necessària per poder executar degudament les obres, no 
vulnerant-se en cap moment el principi de lliure concurrència.     
 
 Vist l’informe emès per la Cap del Departament de Contractació-
Patrimoni conformat per la Secretaria General,  i per tot l’exposat anteriorment 
aquesta Comissió de Règim Interior i Governació, proposa a l'Ajuntament Ple 
l'adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Desestimar el Recurs presentat per la Cambra Oficial de 
Contractistes d'Obres de Catalunya, contra el Plec de Clàusules 
administratives particulars relatiu a la contractació de les obres d’execució del 
vial d’enllaç entre la avinguda dels Alps i la Carretera del Prat, per entendre 
que la classificació exigida al plec de condicions particulars no és excessiva 
sinó la estrictament necessària per a la correcta execució de les obres.  
 
 Segon.- Comunicar el present acord a la Cambra Oficial de 
Contractistes d’Obres de Catalunya, al Departament d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis i a la Intervenció Municipal.” 
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 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, se sotmet a votació el dictamen, i 
és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 
PROPOSTES DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA DE PLANIFICACIÓ, ECONO-
MIA I HISENDA 
 
 
 17.- Aprovació inicial de la modificació de crèdit núm. 7/99 del 
Pressupost de l’Ajuntament de Cornellà, mitjançant crèdit extraordinari i 
suplement de crèdit finançat amb baixes per anul.lació de despeses i 
majors ingressos. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Planificació, 
Economia i Hisenda, que textualment diu: 
 
 
 “Vist l’escrit del Departament de Relacions Ciutadanes de data 22 
de març de 1999, de proposta de modificació de crèdits per baixes de la 
partida de Projectes de Cooperació i altes a nom de la província de l’Havana, 
municipi de Meanguera i municipi de Suchitoto per un import total de 
7.500.000, dels quals 1.800.000 pessetes corresponen a la subvenció atorgada 
per la Diputació de Barcelona. 
 
 Vista la proposta de modificació de crèdit del Gabinet de l’Alcaldia 
de data 24 de març de 1999, per la necessitat d’adquirir un fax pel 
departament de Premsa i Comunicació per un import de 120.000 pessetes. 
 
 Vist l’escrit del Cap del Departament d’Esports, de modificació de 
crèdit per a sufragar el cost de l’obra d’instal·lació de la megafonia de la 
Piscina Municipal de Can Mercader, per un import de 500.000 pessetes. 
  
 Vista la proposta de modificació de crèdit del Departament de 
Cultura de data 17 d’abril de 1999, per la col·laboració amb l’entitat ciutadana 
Amics del Ferrocarril-Cornellà en l’adquisició del material necessari per la 
renovació del traçat viari del “trenet” de Can Mercader, per un import de 
3.965.000 pessetes. 
 
 Vist l’escrit del Cap del Departament Tècnic de Relacions 
Ciutadanes de data 17 d’abril de 1999, complementat per un altre escrit de 
data 21/4/99, per a subvencionar el projecte “Ajut d’emergència per als 
refugiats i desplaçats del Kosovo” a transferir a la Creu Roja, per un import de 
2.000.000 de pessetes i  per l’adquisició d’equips informàtics per a completar i 
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ampliar la dotació de la xarxa telemàtica ciutadana de suport a entitats 
anomenada “Cornellà-Net”, per un import d’1.000.000 de pessetes. 
 
 Vist l’escrit del Consorci Local per al desenvolupament de les xarxes 
de telecomunicacions i les noves tecnologies “Localret”, de data 2 de març de 
1999, comunicant la fixació de l’aportació econòmica dels ajuntaments 
membres d’aquesta entitat per a l’any 1999, per un import de 412.450 
pessetes. 
 
 Vista la proposta de modificació de crèdit del Departament 
d’Urbanisme i Serveis de data 20 d’abril de 1999, motivada per la necessitat 
d’adquirir mobiliari per al Centre Cívic, consultori sanitari i assistència social 
del barri Almeda, per un import de 3.000.000 de pessetes. 
 
 Vista la necessitat de suplementar la partida incorporada de 
“Transferències capital Orfeó Catalonia”, per un import de 25.000.000 de 
pessetes. 
 
 Vista la necessitat d’habilitar un crèdit extraordinari pel 
finançament de l’adquisició i les obres de la seu social del Rugbi Club 
Cornellà, per un import màxim de 8.000.000 de pessetes. 
 
 Atès el que estableix l’article 158 de la Llei 39/1988, Reguladora de 
les Hisendes Locals, de 28 de desembre i els articles 35, 36 i 37 del R.D. 
500/1990, de 20 d’abril. 
 
 Atès el que estableix l’article 14 de les Bases d’Execució del 
Pressupost per  a 1999. 
 
 Vist l’informe favorable de l’Interventor General. 
 
 El Ponent de l’Àrea de Planificació, Economia i Hisenda, vist el 
dictamen favorable de l’esmentada comissió, proposa al Ple de l’Ajuntament 
l’adopció dels següents 
 

ACORDS  
 

 Primer.- Aprovar l’expedient de modificació de crèdits número 
7/99, per crèdit extraordinari i suplement de crèdit finançat amb càrrec de 
Romanent de Tresoreria, baixes per anul·lació de despeses i majors ingressos 
que es proposa, segons el següent detall: 
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Segon.- Exposar al públic el present acord en els termes establerts en 
l’article 150 de la Llei 39/1988, de 28 de desembre, Reguladora de les 
Hisendes Locals. 
 
 Tercer.- El present acord s’entendrà definitiu si en el termini 
d’exposició pública no hi ha reclamació contra el mateix.” 
 
 
 En aquest moment d’absenta de la sessió el Regidor del Grup 
Municipal Socialista, senyor Antonio Balmón Arévalo. 
 

ESTAT D'INGRESSOS

Previsió Previsió
Partida Descripció inicial Altes Baixes Final

71.46211 DIPUTACIÓ/COOP.INTERNACIONAL 0 1.800.000 --- 1.800.000
71.87000 ROM.TRES.CRÈDIT EXTRAORDINARI 113.801.589 12.465.000 --- 126.266.589
7.187.001 ROM.TRESOR.SUPLEMENT CRÈDIT 145.887.881 25.000.000 --- 170.887.881

39.265.000

ESTAT DE DESPESES
Consignació Consignació

Partida Descripció actual Altes Baixes Final

26.111B0.62500 MOBILIARI/ALCALDIA 1.050.000 --- 120.000 930.000
26.463A0.62501 EQUIP OFICINA/PREMSA 0 120.000 --- 120.000
67.465A0.49102 SUBV.MUNICIPI SUCHITOTO 0 3.300.000 --- 3.300.000
67.465A0.49103 SUBV.MUNICIPI MEANGUERA 0 2.000.000 --- 2.000.000
67.465A0.49104 SUBV.PODER POPULAR LA HAVANA 0 4.000.000 --- 4.000.000
67.465A0.49101 PROJECTES DE COOPERACIÓ 13.851.189 --- 9.500.000 4.351.189
75.463A0.46701 APORTACIÓ A LOCALRET 167.950 244.500 --- 412.450
75.322C0.48907 PACTE IND.REGIÓ METROPOLITANA 814.400 --- 244.500 569.900
75.431A0.78003 TRAN.CAP. ORFEÓ CATALÒNIA(INC.98) 9.331.769 25.000.000 --- 34.331.769
75.452F0.78010 TRANSF.CAP. RUGBY CLUB CORNELLÀ 0 8.000.000 --- 8.000.000
61.463D2.48928 SUBV.AMICS DEL FERROCARRIL 0 3.965.000 --- 3.965.000
67.465A0.49105 AJUT EMERG.PER KOSOVO/CREU ROJA 0 2.000.000 --- 2.000.000
64.463D2.2260531 SUPORT A ENTITATS CORNELLÀ NET 2.000.000 --- 1.000.000 1.000.000
22.121B0.62601 INVERSIONS INFORMÀTICA 17.475.000 1.000.000 --- 18.475.000
65.452B0.62303 MEGAFONIA PISCINA CAN MERCADER 0 500.000 --- 500.000
51.463C0.62200 CENTRE CÍVIC: C.A.P. ALMEDA 74.665.730 --- 3.000.000 71.665.730
26.463C0.62502 MOB.C.CÍVIC I C.A.P. ALMEDA 0 3.000.000 --- 3.000.000

53.129.500 13.864.500
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 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea de Planificació, 
Economia i Hisenda, senyor Ramon Salabert Parramon, se sotmet a votació el 
dictamen, i és aprovat per majoria absoluta dels assistents, amb l’abstenció 
del Regidor del Grup Municipal Socialista, senyor Antonio Balmón Arévalo, per 
aplicació del que disposa l’article 100 del Reglament d’Organització, 
Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, aprovat per Reial Decret 
2568/86, de 28 de novembre.  
 
         
 
 
 18.- Aprovació provisional de la modificació de l’Ordenança 
Fiscal núm. 9, reguladora de la Taxa per llicència d’obertura 
d’establiments i de serveis complementaris. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Planificació, 
Economia i Hisenda, que textualment diu: 
 

 
 “Vist el contingut de la Llei 3/1998, de 27 de febrer de la intervenció 
integral de l’Administració ambiental, que ha d’entrar en vigor el proper dia 30 
de juny, el qual comporta la modificació de la vigent Ordenança Fiscal núm. 9 
reguladora de la Taxa per la llicència d’obertura d’establiments i de serveis 
complementaris, per tal d’adequar-la a les disposicions que estableix. 
 
 Atès el que disposa l’article 162.2 de la Llei 8/1987, de 15 d’abril, 
municipal i de règim local de Catalunya, en concordança amb el 49 de la Llei 
7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases de règim local, referent al 
procediment a seguir en l’aprovació de les Ordenances, així com l’article 17 de 
la Llei 39/1988, reguladora de les Hisendes Locals, també sobre el 
procediment d’aprovació i modificació de les Ordenances Fiscals. 
 
 Vistos els informes emesos per la Secretària General i l’Interventor, 
de conformitat amb el que assenyala l’article 163 de la indicada Llei 8/1987, 
en relació a l’article 54 del Reial Decret Legislatiu 781/1986, de 18 d’abril, pel 
qual s’aprova el text refós de les disposicions legals vigents en matèria del 
Règim Local. 
 
 Per tot això, com a President de la Comissió Informativa de 
Planificació, Economia i Hisenda, proposo al Ple l’adopció dels  següents  
 

ACORDS 
 
 Primer.-  Aprovar provisionalment la modificació de l’Ordenança 
Fiscal núm. 9, reguladora de la Taxa per la llicència d’obertura d’establiments 
i de serveis complementaris, la qual regirà quan entri en vigor la Llei 3/1998, 
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de la intervenció integral de l’Administració ambiental, de conformitat amb 
l’annex núm. 1 del present acord. 
 
 Segon.-  Exposar l’acord precedent al Tauló d’anuncis d’aquest 
Ajuntament, durant trenta dies, comptats a partir de l’endemà de la publicació 
del corresponent anunci en el Butlletí Oficial de la Província i en un Diari de 
gran difusió de la província. 
 
 Tercer.- Disposar que, en el supòsit que no es presenti cap 
reclamació en l’esmentat termini d’exposició pública, l’acord adoptat 
d’aprovació provisional s’entengui com a definitiu, sense necessitat d’acord 
plenari. 
 
 Quart.- Disposar, així mateix, que l’acord definitiu, o el provisional, 
elevat automàticament a aquesta categoria i el text íntegre  de les 
modificacions es publiquin en el Butlletí Oficial de la Província i que 
posteriorment entri en vigor quan ho faci la indicada Llei 3/1998.” 
 
 
 En aquest moment s’incorpora a la sessió del Regidor del Grup  
Municipal Socialista, senyor Antonio Balmón Arévalo. 
 
 
 Després d'una detallada explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea de Planificació, 
Economia i Hisenda, senyor Ramon Salabert Parramon, pren la paraula el 
Portaveu del Grup Municipal Mixt, senyor Ignacio Flórez Barrón, per 
preguntar si aquesta modificació no suposarà un increment de la taxa, 
contestant al respecte el  senyor Salabert Parramón, que és una modificació de 
caràcter normatiu, derivada de la normativa europea, afegint el senyor Alcalde, 
José Montilla Aguilera  que en principi, a través de diverses reunions en la 
Federació de Municipis, sembla ser que els Ajuntaments acabarem ingressant 
menys diners. 
 
 Després d’això se sotmet a votació el dictamen, i és aprovat per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 19.- Aprovació inicial del Programa d’Orientació per als 
Equipaments Comercials de Cornellà de Llobregat. 
 
 Es llegeix el dictamen del Regidor-Delegat de l’Àrea de Treball i 
Comerç, que textualment diu: 
 
 
 “Atès que el comerç urbà de Cornellà de Llobregat genera riquesa, 
ocupació i serveis als ciutadans de la nostra ciutat. 
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 Atès que en els sectors de la distribució comercial, s’estan generant 
canvis importants com a conseqüència de la implantació de les grans 
superfícies i els nous hàbits de compres dels consumidors. 
 
 Atès que des d’aquesta Administració Local, s’ha constatat la 
necessitat de realitzar polítiques actives per tal d’impulsar el comerç urbà, 
millorant i modernitzant les instal·lacions  dels petits comerços tradicionals 
d’aquesta ciutat. 
 
 Atès que des de la creació  del departament de Treball i Comerç de 
l’Ajuntament de Cornellà  s’ha treballat per promocionar i dinamitzar el 
comerç de la nostra ciutat, plantejant la necessitat d’elaborar un Pla 
d’Actuació d’Impuls del Comerç Local, tal i com es va aprovar en sessió 
ordinària celebrada per l’Ajuntament en Ple en data 29 de maig de 1997. 
 
 Atès que com a conseqüència dels acords aprovats a la mencionada 
sessió del Ple 5/97, es van contractar els serveis necessaris per  a realitzar els 
estudis sobre el teixit comercial, constitució del Fòrum del Comerç, elaboració 
i redacció del Programa d’Orientació del Equipament Comercial (POEC). 
 
 Atès que les conclusions dels estudis del teixit comercial han estat 
àmpliament exposades a debat en el Fòrum del Comerç, en el qual estan 
representades les forces polítiques municipals, els sindicats, empresaris, 
associacions de veïns, entitats comercials i de mercats municipals, la 
Generalitat de Catalunya i altres representants del comerç local. 
 
 Atès que les conclusions dels treballs portats a terme pel Fòrum del 
Comerç, treuen com a resultat un document de ple acord consensuat que s’ha 
denominat "criteris i objectius del POEC". 
 
 Atès que l’Ordre de 08/07/98, publicada en el DOG núm. 2690 de 
data 28/07/98, regulen els Programes d’Orientació per els Equipaments 
Comercials, i que els mateixos constitueixen l’instrument dels ajuntaments 
per a garantir l’adaptació de l’equipament comercial respectiu a les necessitats 
de consum de la seva població.  
 
 Per tot això el Regidor Delegat de Treball i Comerç proposa al Ple de 
l’Ajuntament l’adopció dels següents 
 
                                                 ACORDS 
 
 Primer.- Aprovar inicialment el  Programa d’Orientació per als 
Equipaments Comercial de Cornellà de Llobregat. 
 
 Segon.- Sotmetre a l’aprovació de l’esmentat expedient a informació 
pública, mitjançant inserció d’edicte en el BOP pel període de trenta dies als 
efectes de què durant aquest termini puguin formular-se les al.legacions que 
estimin convenients.” 
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 Després d'una detallada explicació del contingut del punt feta pel 
Regidor-Delegat de l’Àrea de Comerç i Treball, senyor Ciriaco Hidalgo Salgado, 
pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal  del PP, senyor Amador Rosas 
Outes, per manifestar que creu que ha sigut un projecte molt ambiciós, amb 
una gran pluralitat de criteris, i demana que sigui un projecte que s'enriqueixi, 
que sigui viu, que no s'adormi, que tot el que hi ha es faci, poc a poc, però que 
es faci, ja que és d'una gran importància per a la ciutat. 
 
 Seguidament pren la paraula el Regidor del Grup Municipal d'IC-
EV, senyor Miguel López Sánchez, per manifestar que, desprès de la complerta 
explicació donada pel senyor Hidalgo Salgado, es fa difícil dir res, ja que s'ha 
aconseguit el consens i la participació de tots els que hi han col·laborat, però 
després de tots els passos que s'han fet, des de fa ja molt temps, tots sabem el 
difícil que és posar d'acord als comerciants, als sindicats i a les entitats 
ciutadanes. Ha estat un treball, continua manifestant el senyor López 
Sánchez, molt ben preparat, que se'l trobaran els regidors del pròxim 
consistori, que han de ser capaços de portar-lo endavant. 
 
 A continuació pren la paraula el Portador del Grup Municipal Mixt, 
senyor Ignacio Flórez Barrón, per manifestar que, efectivament, és un treball 
molt important i compartit, i no li preocupa la seva marxa, ja que el Fòrum 
treballarà per a això, i té tota la confiança en què així serà. 
 
 Seguidament intervé el Portaveu del Grup Municipal de CiU, senyor 
Ramon Blanco Lorenzo, per manifestar que li ha agradat molt, i tan sols li 
preocupa que es continuï treballant perquè  arribi a  ser un èxit, ja que si es fa 
una bona pinya amb les associacions, el comerç tindrà vida. 
 
 Per acabar, pren de nou la paraula el Regidor-Delegat de l’Àrea de 
Treball i Comerç, senyor Ciriaco Hidalgo Salgado, per manifestar que la 
pluralitat no és dolenta en el moment en què s'ha de mirar per a la ciutat, 
afegint que, encara que ell no hi serà en el pròxim consistori, té plena 
confiança que els que hi siguin ho faran possible d'una manera o altra. 
 
 Després d’això se sotmet a votació el dictamen, i és aprovat per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
PROPOSTES DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA D'URBANISME, OBRES, 
MANTENIMENT I SERVEIS 
 
 
 20.- Aprovació inicial del Projecte d’obres de Modificació del 
Projecte de Rehabilitació del Castell del Borni anomenat “Modificació 
dels accessos a l’Arxiu Històric del Castell del Borni”, amb un pressupost 
d’execució del contracte de 7.302.091,- pessetes (IVA inclòs). 
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 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que textualment diu: 
 
 
 “Vist el projecte d’obres de modificació del projecte de rehabilitació 
del Castell del Borni anomenat “Modificació dels accessos a l’arxiu històric del 
Castell del Borni”, redactat per l’arquitecte Sr. José Antonio Marín Sánchez, de 
l'Empresa Municipal de Desenvolupament Urbà de Cornellà, Societat Anònima 
(EMDUCSA), amb un pressupost de set milions tres-centes dues mil noranta-
una pessetes (7.302.091,- ptes.), o l’equivalent en euros, quaranta-tres mil 
vuit-cents vuitanta-sis amb quaranta-cinc (43.886,45), Impost sobre el valor 
afegit inclòs. 
 
 Vist l’estudi de seguretat i salut, redactat per l’arquitecte tècnic Sr. 
Jaume Sala i Reñé, de l'Empresa Municipal de Desenvolupament Urbà de 
Cornellà, Societat Anònima (EMDUCSA). 
 
 Atès que el Castell del Borni està declarat i classificat com a 
monument d’interès nacional, segons els criteris establerts a la Llei del 
Parlament de Catalunya de 30 de setembre de 1993, del Patrimoni Cultural 
Català. 
 
 Atès que ha estat informat favorablement per la Comissió de 
Patrimoni, en sessió ordinària celebrada el dia 22 de març de 1999, d’acord a 
l’article 29 del Pla especial de Protecció del Patrimoni vigent. 
 
 Atès, així mateix, l’informe favorable, emès per l'Arquitecta 
Municipal/Cap del Departament Tècnic d'Urbanisme i Obres, obrant a 
l'expedient. 
 
 Vistos els articles 218, 219 i 264 de la Llei 8/1987, de 15 d'abril, 
Municipal i de Règim Local; articles 12.3, 24 i concordants del Reglament 
d'Obres, Activitats i Serveis dels Ens Locals, aprovat per Decret núm. 179/95, 
de 13 de juny, així com la Llei 13/95, de 18 de maig, de Contractes de les 
Administracions Públiques; la Comissió Informativa d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, proposa a l'Ajuntament Ple l'adopció dels següents 
 

ACORDS   
 
 Primer.- Aprovar, inicialment, el projecte d’obres de modificació del 
projecte de rehabilitació del Castell del Borni anomenat “Modificació dels 
accessos a l’arxiu històric del Castell del Borni”, redactat per l’arquitecte Sr. 
José Antonio Marín Sánchez, de l'Empresa Municipal de Desenvolupament 
Urbà de Cornellà, Societat Anònima (EMDUCSA), amb un pressupost de set 
milions tres-centes dues mil noranta-una pessetes (7.302.091,- ptes.), o 
l’equivalent en euros, quaranta-tres mil vuit-cents vuitanta-sis amb quaranta-
cinc (43.886,45), Impost sobre el valor afegit inclòs. 
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 Segon.- Sotmetre l'aprovació de l'esmentat projecte a informació 
pública mitjançant inserció d'edicte al Butlletí Oficial de la Província i al Diari 
Oficial de la Generalitat de Catalunya, pel període de trenta dies, així com al 
Butlletí d'Informació Municipal i al Tauler d'Anuncis de la Corporació, per tal 
que qui es consideri interessat pugui efectuar al·legacions i reclamacions. 
Transcorregut l'esmentat termini, sense que hagin recaigut al·legacions, 
reclamacions i/o suggeriments que suposin modificacions al projecte, aquest 
s’entendrà definitivament aprovat. 
 
 Tercer.- Aprovar l’estudi de seguretat i salut, redactat per 
l’arquitecte tècnic Sr. Jaume Sala i Reñé, de l'Empresa Municipal de 
Desenvolupament Urbà de Cornellà, Societat Anònima (EMDUCSA). 
 
 Quart.- Aprovar el nomenament de coordinador en matèria de 
seguretat del projecte d’obres de modificació del projecte de rehabilitació del 
Castell del Borni anomenat “Modificació dels accessos a l’arxiu històric del 
Castell del Borni”, a l’arquitecte tècnic Sr. Jaume Sala i Reñé, redactor de 
l’estudi de seguretat i salut, el qual haurà d’informar el Pla de seguretat 
presentat per l’empresa adjudicatària, als efectes de sotmetre’l posteriorment a 
la seva aprovació, si s’escau, per l’òrgan municipal competent. 
 
 Cinquè.- Ordenar la remissió d’un exemplar del projecte aprovat al 
Departament de Cultura de la Generalitat de Catalunya, Direcció General de la 
Comissió Territorial de Barcelona del Patrimoni Cultural Català, a efectes 
d’informe i autorització preceptiva. 
 
 Sisè.- Notificar el present acord a l’arquitecte Sr. José Antonio 
Marín Sánchez i a l’arquitecte tècnic Sr. Jaume Sala i Reñé, de l'Empresa 
Municipal de Desenvolupament Urbà de Cornellà, Societat Anònima 
(EMDUCSA) i al Departament de Cultura de la Generalitat de Catalunya, 
Direcció General de la Comissió Territorial de Barcelona del Patrimoni 
Cultural Català, pel seu coneixement i efectes.” 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, intervé el senyor Alcalde, 
José Montilla Aguilera per assenyalar que les obres, encara que es fan molt a 
poc a poc, creu que estaran llestes el mes d'octubre pròxim. 
 
 
 Després d’això se sotmet a votació el dictamen, i és aprovat per 
unanimitat dels assistents. 
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 21.- Aprovació inicial de la Modificació puntual del Pla Especial 
d’Ordenació Urbana “Sector Almeda”, a l’àmbit de la Unitat d’Actuació 
U.A.1., promogut per iniciativa privada, a instància del Sr. Jaume Ponsico 
Clop en compliment del conveni urbanístic de data 16 de juny de 1998, i 
subsanar els errors materials detectats a la part gràfica de l’esmentat 
conveni. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que textualment diu: 
  
 
 “Vist el Pla Especial d’Ordenació Urbana “Sector Almeda” de 
Cornellà de Llobregat , el qual delimita la Unitat de Actuació 1 , amb l’objectiu 
d’ordenar el sostre potencial del Pla General Metropolità de forma unitària i 
d’acord amb les condicions del lloc i l’edificabilitat de les illes colindants del 
Pla Parcial Camp de l’Empedrat , el qual va ser aprovat definitivament  per la 
Comissió d’Urbanisme de Barcelona en sessió 24 de gener de 1996. 
 
 Vist l'expedient per a la Modificació puntual del Pla Especial 
d’Ordenació urbana “ Sector Almeda “, de Cornellà de Llobregat a l’àmbit de la 
Unitat d’Actuació U.A.1., promogut  per iniciativa privada a instància del 
senyor Jaume Ponsico Clop en compliment del conveni urbanístic de data 16 
de juny de 1998. 
 
 Vist l’acord Plenari de data 28 de gener d’enguany, el qual acorda 
suspendre la tramitació de la Modificació puntual del Pla Especial d’Ordenació 
urbana “ Sector Almeda “, de Cornellà de Llobregat a l’àmbit de la Unitat 
d’Actuació U.A.1., fins que es subsanin les deficiències assenyalades a 
l’informe tècnic de data 4 de gener de 1998,“ segons el qual l’edificabilitat de 
cadascuna de les unitats d’actuació han de coincidir amb les aprovades pel 
conveni signat en data  16 de juny de 1998”. 
 
 Vista l’al.legació presentada pel senyor Jaume Ponsico Clop  en data 
15 de març de 1999 (Registre General d’Entrada número 8421), en la que es 
dedueix l’existència d’un error material en el document gràfic de “Unitats 
proposades” del citat conveni, en el sentit  que la suma de les fondàries 
edificables proposades és errònia. 
 
 Atès l’informe emès al respecte per la Cap del Departament Tècnic 
d’Urbanisme i Obres, segons el qual efectivament s’ha produït un error 
material derivat de la suma de les fondàries edificables, i per tant s’ha 
d’acceptar l’esmentada al.legació deixant sense efectes el plànol d’unitats 
proposades del conveni, que serà substituït per un de nou que incorpori 
l’esmena de l’error material inicial. 
 
 Atès l’informe  a que es refereix l’apartat anterior,  el qual posa de 
manifest que l'expedient de referència està redactat d'acord a les 
determinacions del Pla General Metropolità, en especial pel que fa a l’article 
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350.4, i al Decret 1/1990, pel qual s'aprova la refosa dels textos legals vigents 
a Catalunya en matèria urbanística, i que està complert tant en la seva part 
gràfica com escrita. 
 
 Atès l’informe  favorable emes per  la Cap del Departament 
Administratiu d'Urbanisme, Obres, Manteniment i Serveis. 
 
 Atesos els articles 41 i 60 del Decret Legislatiu 1/90, de 12 de juliol, 
pel qual s'aprova la refosa dels textos legals vigents a Catalunya en matèria 
urbanística, i demés disposicions concordants i d'aplicació. 
 
 Atès que l'adopció de l'acord present és de competència plenària en 
virtut de la delegació conferida per l'Alcaldia, mitjançant Decret núm. 3404, de 
data 17 de juny de 1996, la Comissió Informativa d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, proposa a l'Ajuntament Ple l'adopció dels següents 

 
ACORDS 

  
 Primer.- Esmenar l’error material detectat a la part gràfica del 
conveni  de data 16 de juny de 1998 signat entre l’Ajuntament de Cornellà de 
Llobregat i el senyor Jaume Ponsico Clop, en data 16 de juny de 1998, per a la 
promoció del projecte de Modificació puntual del Pla Especial d’Ordenació 
urbana a l’àmbit de la Unitat d’Actuació 1“ Sector Almeda “, de Cornellà de 
Llobregat, i en conseqüència, deixar sense efecte el plànol relatiu a  unitats 
proposades que s’adjunten a l’esmentat Conveni, substituït-lo per un  altre 
plànol en el que figuren esmenades les fondàries edificables, que en lloc de ser 
17,10 i 16,60 metres han de ser de 17,50 i 16 metres. 
 
 Segon.- Aprovar inicialment la Modificació puntual del Pla Especial 
d’Ordenació urbana “ Sector Almeda “, de Cornellà de Llobregat a l’àmbit de la 
Unitat d’Actuació U.A.1., promogut  per iniciativa privada a instància del 
senyor Jaume Ponsico Clop en compliment del conveni urbanístic de data 16 
de juny de 1998. 
 
 Tercer.- Suspendre, en l'àmbit esmentat l'atorgament de llicències 
de parcel.lació, d'edificació i de demolició, durant un termini màxim de dos 
anys, extingint-se l'esmentada suspensió, en tot cas, amb l'aprovació definitiva 
del Pla, de conformitat amb el que disposen els articles 41 i 42 del Decret 
Legislatiu 1/90, de 12 de juliol, pel qual s'aprova la refosa dels textos legals 
vigents a Catalunya en matèria urbanística. 
 
 Quart.- Sotmetre els present acords a informació pública 
mitjançant publicació en el B.O.P., en D.O.G.C. i en un dels diaris de major 
difusió de la província, per un període d’un mes, havent-se de remetre els 
corresponents edictes en el termini màxim dels deu dies següents a l'adopció 
del present acord, de conformitat al que estableix l'article 60 del Decret 
Legislatiu 1/90. 
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 Cinquè.- Notificar els presents acords a tots els propietaris dels 
terrenys inclosos dintre de l’àmbit de la Unitat d’Actuació, pel seu coneixement 
i efectes.” 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, se sotmet a votació el 
dictamen, i és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 22.- Aprovació inicial del Pla Especial de l’Illa delimitada pels 
carrers Mercè Rodoreda, Maria Aurèlia Campmany, avinguda Can Corts i 
límit del Polígon del Sector Fatjó, promogut per iniciativa privada a 
instància de l’empresa Inversions Lengar, Societat Limitada.  
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que textualment diu: 
 
 
 “Vist l'expedient del Pla Especial de l’illa delimitada pels carrers 
Mercè Rodoreda, Maria Aurelia Capmany, Avinguda Can Corts i límit del 
Polígon del Sector Fatjó, de Cornellà de Llobregat, redactat per iniciativa 
privada a instància de l’empresa Inversions Lengar, Societat Limitada. 
 
 Vist que el Pla Parcial Fatjó de data 1 de desembre de 1989, tenia 
com a objectiu bàsic la consolidació de la zona com un àrea residencial , 
reduint al mínim el sol qualificat com a industrial i que es concentrava en els 
terrenys ocupats per la fàbrica “Nubiola i Vilumara”  i en l’illa objecte d’aquest 
Pla Parcial. 
 
 Vist el Text Refós de la Modificació Puntual del Pla Parcial Fatjó 
(que afectava tant sols al Polígon 1), que va ser aprovat per la Comissió 
d’Urbanisme de Barcelona en data 30 de juny de 1993, el qual incorporava la 
sentència 170 de 10 de març de 1993 del Tribunal Superior de Justícia de 
Catalunya, que excloïa de l’àmbit del Pla Parcial els terrenys ocupats per la 
fàbrica Nubiola i Vilumara i agrupava sol d’ús privat per destinar-lo 
íntegrament a ús comercial . 
 
 Atès que actualment els terrenys ocupats per la fàbrica Nubiola i 
Vilumara tenen assignats l’ús de habitatge ( zona de remodelació privada 14b). 
 
 Atès que el present Pla Especial afecta exclusivament a l’única illa 
sense desenvolupar del Polígon 1 que manté la qualificació de zona industrial i 
que el seu objectiu és el de permetre la implantació d’ús residencial a total 
l’illa, mitjançant l’articulació de dues noves unitats d’intervenció. 
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 Atès  l'informe favorable de la Cap del Departament Tècnic 
d'Urbanisme i Obres, de data 14 d’abril de 1999 , inclòs a l’expedient. 
 
 Atès que segons l'esmentat informe l'expedient de referència està 
redactat d'acord a les determinacions del Pla General Metropolità, en especial 
pel que fa a l’article 87 del  Decret 1/1990, pel qual s'aprova la refosa dels 
textos legals vigents a Catalunya en matèria urbanística, i que està complert 
tant en la seva part gràfica com escrita. 
 
 Atès l’informe  favorable emes per  la Cap del Departament 
Administratiu d'Urbanisme, Obres, Manteniment i Serveis. 
 
 Atesos els articles 41 i 60 del Decret Legislatiu 1/90, de 12 de juliol, 
pel qual s'aprova la refosa dels textos legals vigents a Catalunya en matèria 
urbanística, i demés disposicions concordants i d'aplicació. 
 
 Atès que l'adopció de l'acord present és de competència plenària en 
virtut de la delegació conferida per l'Alcaldia, mitjançant Decret núm. 3404, de 
data 17 de juny de 1996, la Comissió Informativa d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, proposa a l'Ajuntament Ple l'adopció dels següents 
 

ACORDS 
 

 Primer.- Aprovar inicialment el Pla Especial de l’illa delimitada pels 
carrers Mercè Rodoreda, Maria Aurelia Capmany, Avinguda Can Corts i límit 
del Polígon del Sector Fatjó, de Cornellà de Llobregat  , redactat per iniciativa 
privada a instància de l’empresa Inversions Lengar, Societat Limitada. 
 
 Segon.- Suspendre , en l'àmbit esmentat l'atorgament de llicències 
de parcel.lació, d'edificació i de demolició, durant un termini màxim de dos 
anys, extingint-se l'esmentada suspensió, en tot cas, amb l'aprovació definitiva 
del Pla, de conformitat amb el que disposen els articles 41 i 42 del Decret 
Legislatiu 1/90, de 12 de juliol, pel qual s'aprova la refosa dels textos legals 
vigents a Catalunya en matèria urbanística. 
 
 Tercer.- Sotmetre els present acords a informació pública 
mitjançant publicació en el B.O.P., en D.O.G.C. i en un dels diaris de major 
difusió de la província, per un període d'un mes, havent-se de remetre els 
corresponents edictes en el termini màxim dels deu dies següents a l'adopció 
del present acord, de conformitat al que estableix l'article 60 del Decret 
Legislatiu 1/90. 
 
 Quart.- Notificar els presents acords als interessats, pel seu 
coneixement i efectes.” 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, se sotmet a votació el 
dictamen, i és aprovat per unanimitat dels assistents. 
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 Arribant a aquest punt, el senyor Alcalde fa constar que els punts 
23 i 24 es debatran conjuntament. 
 
 Es llegeixen els  dictàmens de la Comissió Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que textualment diuen: 
 
 
 23.- Aprovació del Text Refós de la Modificació puntual del Pla 
General Metropolità 1976 en el sector “Can Suris”. 
 
 “Vist l’expedient per a la Modificació Puntual del Pla General 
Metropolità al Sector Can Suris de Cornellà de Llobregat, que es tramita 
conjuntament amb el Pla Especial de Reforma Interior del mateix sector. 
 
 Vist l’acord plenari d’aprovació del Text Refós de data 22 de 
desembre de 1998, i posterior remissió del mencionat expedient a la Comissió 
d’Urbanisme de Barcelona , per a la seva aprovació definitiva. 
 
 Atès que la Comissió d’Urbanisme de Barcelona en sessió de data 
17 de març d’enguany  assenyala que en  “l’anàlisi del document de 
modificació s’ha observat unes errades en les superfícies de zona verda i de 
vialitat que caldrà corregir. Concretament, es defineix una superfície de zona 
verda de 7.300 m2. i una superfície de vialitat de 14.298 m2., que haurien de 
ser 6.753 m2. i 14.845 m2., respectivament”. 
  
 Atès l’informe de la Cap del Departament Tècnic d’Urbanisme i 
Obres de data 22 d’abril d’enguany, el qual posa de manifest que l’expedient 
redactat, incorpora la correcció de les errades numèriques detectades en la 
superfície de la zona verda i la vialitat, que són 6.753 m2. i 14.845 m2. 
respectivament, en lloc de 7.300 m2. i 14.298 m2., que figuren en l’expedient 
aprovat pel Ple. 
 
 Atès l’informe de la Cap del Departament Administratiu 
d’Urbanisme, Obres, Manteniment i Serveis de data  26 d’abril de 1999. 
 
 Atès el que disposa el Decret Legislatiu 1/90, de 12 de juliol, pel 
qual s’aprova la refosa dels textos legals a Catalunya en matèria Urbanística, 
la Llei 7/1985, de 2 d'abril, Reguladora de les Bases del Règim Local, en la 
nova redacció donada a aquest per l'article 4 del Reial Decret Legislatiu 
5/1996, de 7 de juny, de mesures liberalitzadores en matèria de sòl i de 
col.legis professionals,  l'adopció dels presents acords és una competència 
atribuïda a l'Alcaldia, que, mitjançant Decret 3404/1996, de 17 de juliol, ha 
delegat en el Ple,  la Comissió Informativa d'Urbanisme, Obres, Manteniment i 
Serveis proposa a l'Ajuntament Ple, l'adopció dels següents 
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     ACORDS 
 
 Primer.- Aprovar novament la memòria corregida del Text Refós de 
la Modificació del Pla General Metropolità del Sector Can Suris, i el plànol 
número 0-2  que substituirà a l’aprovat pel Ple de l’Ajuntament en data 22 de 
desembre de 1998, mantenint la resta de documentació gràfica. 
 
 Segon.- Ordenar la remissió de la documentació aprovada a la 
Comissió d’Urbanisme de Barcelona per a la seva aprovació definitiva.” 
 
 
 24.- Aprovació del Text Refós del Pla Especial de Reforma 
Interior “Can Suris”, incorporant la correcció de les errades numèriques 
detectades en la superfície de zona verda i vialitat. 
 
  
 “Vist l’expedient del Pla Especial de Reforma Interior del Sector  Can 
Suris de Cornellà de Llobregat, que es tramita conjuntament amb la 
Modificació Puntual del Pla General Metropolità 1976 del mateix sector. 
 
 Vist l’acord plenari d’aprovació del Text Refós de data 22 de 
desembre de 1998, i posterior remissió del mencionat expedient a la Comissió 
d’Urbanisme de Barcelona , per a la seva aprovació definitiva. 
 
 Atès que la Comissió d’Urbanisme de Barcelona en sessió de data 
17 de març d’enguany va acordà “Mantenir la suspensió de l’aprovació 
definitiva del Pla Especial de Reforma Interior al Sector Can Suris, de Cornellà 
de Llobregat, promogut i tramés per l’Ajuntament, fins que es resolgui 
definitivament la Modificació del Pla General de la qual porta causa a les  
determinacions de la qual s’haurà d’ajustar. Per altre banda, caldrà corregir, 
en el seu cas, les errades observades al text refós del Pla Especial.” 
  
 Atès l’informe de la Cap del Departament Tècnic d’Urbanisme i 
Obres de data 21 d’abril d’enguany, el qual posa de manifest que l’expedient 
redactat incorpora la correcció de les errades numèriques detectades en la 
superfície de la zona verda i la vialitat, que són 6.753 m2: i 14.845 m2. 
respectivament, en lloc de 7.300 m2. i 14.298 m2., que figuren en l’expedient 
aprovat pel Ple, a més de suprimir la paraula “golfes”, de l’article 11 de les 
Normes Urbanístiques, que es substituirà per el terme “entresolats”.  
 
 Atès l’informe de la Cap del Departament Administratiu 
d’Urbanisme, Obres, Manteniment i Serveis de data  26 d’abril de 1999. 
 
 Atès el que disposa el Decret Legislatiu 1/90, de 12 de juliol, pel 
qual s’aprova la refosa dels textos legals a Catalunya en matèria Urbanística, 
la Llei 7/1985, de 2 d'abril, Reguladora de les Bases del Règim Local, en la 
nova redacció donada a aquest per l'article 4 del Reial Decret Legislatiu 
5/1996, de 7 de juny, de mesures liberalitzadores en matèria de sòl i de 
col.legis professionals,  l'adopció dels presents acords és una competència 
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atribuïda a l'Alcaldia, que, mitjançant Decret 3404/1996, de 17 de juliol, ha 
delegat en el Ple,  la Comissió Informativa d'Urbanisme, Obres, Manteniment i 
Serveis proposa a l'Ajuntament Ple, l'adopció dels següents 
  
     ACORDS 
 
 Primer.- Aprovar novament la memòria del Text Refós del Pla 
Especial de Reforma Interior  del Sector Can Suris, així com els plànols 
números  0-2, 0-3,0-4, i 0-41 que se substituiran als aprovats en data 22-12-
98, així com suprimir la paraula “golfes”, de l’article 11 de les Normes 
Urbanístiques, que es substituirà per el terme “entresolats”, mantenint la 
resta de documentació aprovada. 
 
 Segon.- Ordenar la remissió de la documentació aprovada a la 
Comissió d’Urbanisme de Barcelona.” 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut dels punts feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, se sotmeten a votació els 
dictàmens, i són aprovats per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 25.- Aprovació definitiva del Projecte d’Urbanització del Pla 
Especial de Reforma Interior del Sector Alps. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que textualment diu: 
 
 
 “Vist l’expedient d’Urbanització del Pla Especial de Reforma Interior 
del Sector Alps limitat pels carrers Vicenç Llivina, carretera d’Esplugues, 
avinguda dels Alps, prolongació carretera del Prat, carrers Mossèn Cinto 
Verdaguer, Josep Cuxart i Menéndez i Pelayo  de Cornellà de Llobregat. 
 
 Vist l'acord plenari de data 25 de febrer  d’enguany   d’aprovació 
inicial  de l'esmentada Urbanització, així com la seva publicació en el Butlletí 
Oficial de la Província de Barcelona i Diari Oficial de la Generalitat de 
Catalunya en dates 23-3-99 i 24-3-99 respectivament, per un termini de vint 
dies hàbils. 
 
 Atès que durant  el termini d’exposició pública no s’ha presentat 
cap al.legació ni suggeriment. 
 
 Vist l’informe de la Cap del Departament Administratiu 
d’Urbanisme, Obres, Manteniment i Serveis. 
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 Atès l’article 64 del Decret legislatiu 1/90, de 12 de juliol, pel qual 
s’aprova la refosa dels textos legals vigents a Catalunya en matèria 
urbanística, i, demés disposicions concordants, la Comissió Informativa 
d’Urbanisme, Obres, Manteniment i Serveis, proposa a l’Ajuntament Ple  
l’adopció del següent 
 

ACORD 
 
 Primer.- Aprovar definitivament el projecte d’Urbanització del Pla 
Especial de Reforma Interior del Sector Alps limitat pels carrers Vicenç Llivina, 
carretera d’Esplugues, avinguda dels Alps, prolongació carretera del Prat, 
carrers Mossèn Cinto Verdaguer, Josep Cuxart i Menéndez i Pelayo  de 
Cornellà de Llobregat. 
 
 Segon.- Ordenar la remissió de l'esmentat expedient, en el termini 
màxim de deu dies  des de la data d'aprovació del present acord, a la Comissió 
d'Urbanisme de Barcelona.” 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, se sotmet a votació el 
dictamen, i és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
MOCIONS DE L'ALCALDIA-PRESIDÈNCIA 
 
 
 26.- Compromís de les ciutats pels drets humans amb motiu de 
50è aniversari de la Declaració Universal dels Drets Humans de les 
Nacions Unides.  
 
 Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència, que textualment diu: 
 

 
 “Atès que el 17 d’octubre de 1998 es va signar a Barcelona el 

Compromís de les ciutats pels Drets Humans. 
 

 Atès que quaranta-un alcaldes d’altres tantes ciutats van signar 
aquest compromís, entre els quals es trobava l’Alcalde de Cornellà de 
Llobregat, l’Il·lm. Sr. José Montilla. 
 

 Atès que el propi document del compromís convida a les ciutats 
signats a estudiar i aprovar el document en una sessió plenària del municipi. 
 

 Per tot això, aquesta Alcaldia proposa al Ple de l’Ajuntament 
l’adopció dels següents 
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ACORDS 

 
 Primer.- Adherir-se aquest Ajuntament al “Compromís de les 
ciutats pels Drets Humans”. 
 
 Segon.- Donar a conèixer els continguts i valors d’aquest document 
als nostres conciutadans i conciutadanes. 
 
 Tercer.- Facilitar mecanismes per promoure els continguts d’aquest 
Compromís entre la societat cornellanenca.” 
 
         
 Després d'una breu explicació del contingut de la Moció feta pel 
senyor Alcalde, José Montilla Aguilera, se sotmet a votació, i és aprovada per 
unanimitat dels assistents. 
  
 
 
 
 27.- Aprovar el conveni de col.laboració amb l’Entitat Club 
Amics del Ferrocarril, per a la renovació de la via del Trenet del Parc de 
Can Mercader. 
 
 Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència, que textualment diu: 
 
 
 “Vist el projecte de renovació de la via del ferrocarril en miniatura 
del Parc Can Mercader així com la formalització de la sol·licitud, mitjançant 
compareixença,  de l’entitat ciutadana Amics del Ferrocarril, de data 26 d’abril 
de 1999, per la qual demana d’aquest Ajuntament  la seva col·laboració 
econòmica amb una aportació de 8.084.000,- pessetes en dos anualitats, 
corresponent 3.965.000,- pessetes a l’any 1999 i 4.083.000,- a l’any 2000, per 
a l’execució de l’esmentat projecte. 
 
 Vist l’informe del cap del departament tècnic de Cultura i Joventut 
pel qual  manifesta que el circuit del ferrocarril en miniatura del Museu Palau 
Can Mercader és quasi únic en Europa,  per la seva distància total, el disseny,  
tipus de maquinàries i locomotores; que diumenges i festius l’utilitzen 
quantitats de visitants del parc i entre setmana, de forma concertada, els 
escolars s’utilitzen i que per tal de garantir la seva continuïtat cal contribuir a 
les despeses amb una subvenció per a la renovació de les vies d’aquest circuit. 
 
 Atès que al pressupost municipal de 1999 hi ha consignació 
adequada i suficient per l’atorgament d’una subvenció a Amics del Ferrocarril-
Cornellà, per import de 3.965.000,- pessetes,  a la partida 61 463 D2 48928 
per aquesta finalitat i que  la quantitat corresponent a l’any 2000 cal 
condicionar-la a l’aprovació reglamentària del corresponent pressupost. 
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 Atès que l’article 10 del Reglament Regulador de l’Activitat de 
Foment de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i els seus organisme 
autònoms prevé la possibilitat d’atorgar directament subvencions, sense 
necessitat de convocatòria ni licitació, quan aquestes estan previstes 
singularment al pressupost municipal. 
 
 Atès que el projecte de renovació del traçat viari del trens en 
miniatura de Can Mercader ha estat considerat per l’ Ajuntament d’interès 
social, no només per tractar-se d’un ferrocarril destinat a finalitats lúdic 
culturals, utilitzat per molts ciutadans de Cornellà visitants dels jardins sinó 
d’un circuit amb unes característiques que ho fan únic i específic en el terme 
municipal i que és voluntat  d’aquest Ajuntament col·laborar econòmicament 
en aquest projecte. 
 
 Atès que per establir la col·laboració amb l’entitat Amics del 
Ferrocarril–Cornellà s’estima convenient aprovar el conveni regulador 
corresponent. 
 
 Vist tot això, l’Alcalde-President en conformitat amb el que disposa 
l’article 7 i següents del Reglament Regulador de l’Activitat de Foment de 
l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat, proposa a l’Ajuntament Ple   l’adopció 
dels següents 
 

ACORDS 

 

 Primer.- Aprovar l’atorgament d’una subvenció finalista a l’entitat 
Amics del Ferrocarril – Cornellà d’un import de vuit milions quaranta-vuit mil 
(8.048.000,-) pessetes, per a la realització del projecte de renovació de la via 
del ferrocarril en miniatura de Can Mercader. 
  
 Segon.- Aprovar el conveni amb l’entitat Amics del Ferrocarril-
Cornellà, regulador de les condicions d’aquesta subvenció, que figura com 
annex.  
 
 Tercer.- Autoritzar la despesa de caràcter plurianual i fent ús de les 
facultats concedides per l’article 84 del Reial Decret 500/90, de 20 d’abril, 
ateses les circumstàncies excepcionals que concorren en el present expedient 
de subvenció, aplicar la mateixa en els exercicis i pels imports següents: tres 
milions nou-centes seixanta-cinc mil (3.965.000,-) pessetes, amb càrrec a 
l’aplicació pressupostària 61.463D2.48928 de l’exercici 1999,  i la resta de 
quatre milions vuitanta-tres mil (4.083.000,-) pessetes, a l’exercici econòmic 
2000, subordinat al crèdit que es consignin en els respectius Pressupostos.  
 
 Quart.- Facultar al senyor José Montilla Aguilera, Alcalde-President 
de l’Ajuntament, perquè, assistit de la Secretaria General d’aquest, senyora 
Carmen Alonso Higuera, procedeixi a la formalització dels acords adoptats 
mitjançant la signatura del document aprovat. 
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 Cinquè.- Notificar els antecedents acords als interessats pel seu 
coneixement i efectes.” 
 
       
 Després d'una breu explicació del contingut de la Moció feta pel 
senyor Alcalde, José Montilla Aguilera, se sotmet a votació, i és aprovada per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 28.- Aprovar el conveni de col.laboració amb l’Entitat Orfeó 
Catalònia, per a la realització de les obres complementàries a la seu de 
l’Entitat. 
 
 Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència, que textualment diu: 
 
 
 “Vist el conveni subscrit per aquest Ajuntament en data  24 de 
setembre de 1997 pel qual es regulava la subvenció de 90.000.000,- pessetes 
atorgada a  l’entitat ciutadana Orfeó Catalònia, per l’execució de les obres de 
reforma de l’edifici de la seva propietat situat al carrer Torras i Bages, núm. 62 
d’aquesta ciutat, que constitueix el seu domicilio social, per considerar-ho de 
gran interès social.  
 
 Vista la petició de l’Orfeó Catalònia així com la declaració jurada  
obrants a l’expedient, mitjançant la qual demana l’ampliació de l’ajut concedit 
a l’entitat per a l’esmentada reforma i declara que cas que li sigui concedida la 
subvenció que l’entitat ha demanat al Departament de Cultura de la 
Generalitat de Catalunya per a aquest mateix projecte, o qualsevol altre 
subvenció, es compromet a reintegrar a l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat 
l’import o imports atorgats. 
 
 Vist l’informe del Cap del departament tècnic de Cultura i Joventut 
pel qual  manifesta que l’import de les obres fan del tot necessari ampliar la 
subvenció atorgada a l’entitat, per tal de que aquesta pugui cobrir les despeses 
ocasionades per la realització de les obres; que l’entitat ha sol·licitat a la 
Direcció General de la Cultura Popular de la Conselleria de Cultura de la 
Generalitat de Catalunya una subvenció pel mateix projecte i que, en cas que 
li sigui concedida reintegrarà a l’Ajuntament l’import que se li hagi atorgat. 
 
 Atès que al pressupost municipal hi ha consignació adequada i 
suficient per l’atorgament d’una subvenció a l’Orfeó Catalònia, per import de 
25.000.000,- pessetes,  a la partida 75.431A0.78003 per aquesta finalitat. 
 
 Atès que l’article 10 del Reglament Regulador de l’Activitat de 
Foment de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i els seus Organismes 
Autònoms prevé la possibilitat d’atorgar directament subvencions, sense 
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necessitat de convocatòria ni licitació, quan aquestes estan previstes 
singularment al pressupost municipal. 
 
 Atès que l’article 23 del mateix Reglament disposa que “l’alteració de 
les condicions que van determinar la concessió de la subvenció, i en tot cas 
l’obtenció concorrent de subvencions o ajuts atorgats per altres 
Administracions, pot donar lloc a la modificació de la resolució del seu 
atorgament.” 
 
 Atès que el projecte de rehabilitació ha estat considerat per 
l’Ajuntament d’interès social, no només per tractar-se d’un edifici destinat a 
finalitats culturals sinó que és l’únic equipament socio-cultural del barri, a 
més d’un esplai d’educació en el temps lliure per infants i joves, que compleix 
un paper aglutinador dels veïns de la zona i realitza funcions de centre cívic. 
 
 Atès que també l’Ajuntament de Cornellà té previst utilitzar  la Sala 
d’Actes, durant deu anys, quinze vegades cada any, pagant solament les 
despeses derivades de necessitats tècniques. 
 
 Atès que per establir la col·laboració amb l’Orfeó Catalònia  s’estima 
convenient aprovar el conveni regulador corresponent. 
 
 Vist tot això, l’Alcalde-President en conformitat amb el que disposa 
l’article 7 i següents del Reglament Regulador de l’Activitat de Foment de 
l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat, proposa a l’Ajuntament Ple l’adopció 
dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Aprovar l’ampliació en vint-i-cinc milions (25.000.000,-)  
de pessetes, de la subvenció concedida a l’entitat Orfeó Catalònia per import 
de noranta milions (90.000.000.-) de pessetes, per a la reforma de l’edifici de la 
seva propietat situat al carrer Torras I Bages, número 62, d’aquesta Ciutat, 
que constitueix el seu domicili social, quantitat que serà modificada a la baixa 
si se li concedeix a l’entitat la subvenció sol·licitada a la Generalitat de 
Catalunya i/o qualsevol altre, l’import de la qual s’haurà de retornar a 
l’Ajuntament. 
 
 Segon.- Ampliar l’objecte del conveni subscrit el 24 de setembre de 
1997 al que s’ha fet referència a la part expositiva dels presents acords, en el 
sentit d’afegir vint-i-cinc milions (25.000.000,-) de pessetes a la subvenció 
concedida, i l’ús gratuït per part de l’Ajuntament de la Sala d’Actes de 
l’esmentada entitat, amb un termini de vigència de deu anys. 
 
 Tercer.- Aprovar el conveni-annex de col·laboració amb l’entitat 
ciutadana Orfeó Catalònia, que figura com annex,  regulador de les condicions 
d’aquesta subvenció.  
 



59 

 Quart.- Autoritzar la despesa de vint-i-cinc milions (25.000.000,-)  
de pessetes amb càrrec a l’aplicació pressupostària 75.431A0.78003.  
 
 Cinquè.- Facultar al senyor José Montilla Aguilera, Alcalde-
President de l’Ajuntament, perquè, assistit de la Secretaria General d’aquest, 
senyora Carmen Alonso Higuera, procedeixi a la formalització dels acords 
adoptats mitjançant la signatura del document aprovat. 
 
 Sisè.- Notificar els antecedents acords als interessats pel seu 
coneixement i efectes.” 
 
 

 Després d'una detallada explicació del contingut de la Moció feta pel 
senyor Alcalde, José Montilla Aguilera, pren la paraula primerament, el 
Portaveu del Grup Municipal de CiU, senyor Ramon Blanco Lorenzo, per 
manifestar que li sembla que sempre hi ha equivocacions amb els números, 
contestant al respecte el Regidor-Delegat de l’Àrea d’Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis senyor Antonio Martínez Flor, que en obres de 
rehabilitació d'espais com aquests, sempre passa això, que, per altra banda, 
és molt normal. 
 
 A continuació pren la paraula el Regidor del Grup Municipal d'IC-
EV, senyor Ignasi Riera Gassiot, per a, en relació amb la intervenció anterior, 
manifestar que, en contra del que s’ha assenyalat, li sembla una obra 
modèlica, ja que els 70 milions han estat molt ben aplicats, sense cap 
desviació. Ara, continua manifestat el senyor Riera, aquesta quantitat es fa 
necessària per a renovar el vell mobiliari, i petites coses que resten per 
rehabilitar, afirmant-se amb la creença de què el seguiment de les obres ha 
estat molt correcte. 
 
 Seguidament pren la paraula l'Alcalde, senyor José Montilla 
Aguilera, per corroborar les paraules del senyor Riera Gassiot, ja que, 
efectivament ha sigut així, el que s'ha de pensar és que són edificis molt vells i 
en els quals sempre se sap que hi ha desviacions a l'alça, afegint que  l'import 
d'aquest conveni va destinat a les escomeses de la llum (FECSA), a la llicència, 
al pagament del honoraris d'arquitecte, etc... 
 
 Després d’això se sotmet a votació la Moció, i és aprovada per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 29.- Referent a l’escola bressol del barri Pedró i desafectació de 
l’escola Torras i Bages. 
 
 Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència, que textualment diu: 
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 “Arran del comunicat de la Delegada Territorial al Baix Llobregat del 
Departament d’Ensenyament, sobre la sol·licitud municipal d’autoritzar la 
desafectació de part de la planta baixa i del pati del CEIP Torras i Bages 
aquest  Ajuntament considera que: 
 
 L’escola Torras i Bages disposa d’espai suficient per a 
l’escolarització de totes les etapes educatives de 0 a 12 anys, tenint en compte: 
 

a)  Que l’edifici de l’escola Torras i Bages, un dels cinc grans edificis 
escolars que el Ministerio de Educación va construir a Cornellà, 
a finals dels 60 i principi dels 70, és un edifici de 4.368 m2 de 
superfície edificada i que en els 1.325 m2 de la planta baixa hi 
ha els diferents serveis del centre: sala d’usos múltiples gimnàs, 
vestuaris, cuina, menjador, sales de calefacció,  comptadors i 
neteja. Està situat entre una plaça pública i un pavelló 
poliesportiu públic. En 25 anys no ha plantejat problemes 
d’espai de pati, ni l’any 1984 quan incorpora les unitats de 
pàrvuls. Les seves instal·lacions esportives han estat i són unes 
de les més sol·licitades per a ús extraescolar.  
  

b)  Que la transformació d’aquest centre públic creat el 1971 i 
autoritzat per a 32 unitats i 1280 alumnes  d’EGB en un 
complex educatiu de 23 unitats i 520 alumnes d’educació 
infantil i primària (5 unitats i 70 alumnes de 0-3 anys, 6 unitats 
i 150 alumnes de 3-6 i 12 unitats i 300 alumnes de 6-12)  
s’escau plenament en el marc de la Disposició addicional setena 
de la LOGSE. Es tracta de destinar 502 m2, 1/3 part,  de la 
planta baixa al 1r. cicle d’educació infantil  i  segregant 170 m2 
de la zona d’accés per  facilitar l’accés exclusiu d’aquest cicle.  
 

c)   Que a les escoles del mateix tipus de la nostra ciutat el parvulari 
està ubicat al primer pis. És el cas del parvulari del CP Torras i 
Bages fins el setembre del curs 1993-94 (trasllat a l’Ignasi 
Iglesias) i del parvulari del CEIP Sant Ildefons. Es poden 
enumerar les unitats de parvulari de Cornellà que per accedir-hi 
s’ha de pujar obligadament un pis.  
 

d)  Que pel que fa el terreny  es mantenen els usos dels patis que el 
CP Torras i Bages ha fet fins ara. Dels 553 m2 a desafectar  el 
CP Torras i Bages només n’ha disposat pel seu ús 170 m2, els 
que formen part de l’espai d'accés comú a l’habitatge del 
conserge i a l’escola,  els restants 383 m2 pertanyen pròpiament 
a l’habitatge del conserge. 
 

e)  Qüestionar tècnicament la transformació del Col·legi Públic 
d’EGB  Torras i Bages realitzant la remodelació pertinent per a 
convertir-lo en un nou CEIP de 2 línies, amb el primer cicle de 
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l’educació infantil inclòs, implica qüestionar molts dels altres 
CEIP (públic o privats) de Cornellà.   

 
  Cornellà hi ha una forta demanda de places d’escola bressol que no 
es pot atendre. Fins ara les escoles municipals han estat i són l’única oferta 
pública d’aquest cicle. La iniciativa privada té dificultats objectives en trobar 
locals adients i assequibles per ampliar l’oferta.  
 
 Que Cornellà de Llobregat fa anys que demana que la Generalitat de 
Catalunya faci l’esforç que li correspon com administració educativa i creï una 
escola bressol pròpia a Cornellà, com ho ha fet a les poblacions veïnes.  
 
 L’Ajuntament,  per donar una resposta a la demanda dels seus 
ciutadans, ha pres la iniciativa de buscar una formula que faci possible la 
col·laboració de la societat civil per a atendre aquesta necessitat i estigui a 
l’abast de l’economia del municipi.  
 
 Que la col·laboració de la societat civil implica que l’Ajuntament 
posi a la disposició de la iniciativa privada l’espai públic, adequat per al 
1r.cicle de l’educació infantil,  per a que n’assumeixin la titularitat i la gestió 
d’aquesta Llar d’infants. Actuació que exigeix la desafectació dels espais 
destinats a aquest 1r cicle d’educació infantil 
  
 Aquest Ple de l’Ajuntament entén que aquesta sol·licitud  està en la 
línia de les prioritats de política educativa assenyalades per l’Hble. Sr. Xavier 
Hernández, Conseller d’Ensenyament, en la seva recent compareixença al 
Parlament de Catalunya i que, a més a més, va reiterar personalment a l’Il.ltre 
Sr. José Montilla,  Alcalde de Cornellà, el passat 2 de març en la reunió 
mantinguda a la seu de la Conselleria.  
 
 Així mateix, és obligació de l’Administració dictar resolució sobre les 
sol·licituds formulades de conformitat amb la normativa reguladora de 
l’activitat de les Administracions Públiques. 
 
 Per tot això l’Alcalde-President  proposa al Ple l’adopció dels 
següents  
 

ACORDS 
 
 Primer.- Demanar que el projecte de remodelació  de l’escola Torras 
i Bages, per a que  s’ajusti a allò que es preveu en la LOGSE,  abasti el primer 
cicle d’educació infantil 
 
 Segon.-  Demanar que el Departament d’Ensenyament emeti la 
Resolució expressa sobre la sol·licitud d’autorització per a desafectar aprovada 
per aquest ple en la sessió del 28 de gener d’enguany. 
 
 Tercer.- Comunicar aquest acord al Departament d’Ensenyament 
de la Generalitat de Catalunya i al Departament de Contractació Municipal.” 
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 Després d'una detallada explicació del contingut de la Moció feta 
per  la Regidora d'Ensenyament, senyora Cristina Gasull Martínez, la qual, 
durant la seva intervenció, mostra un plànol de l'escola als presents, pren la 
paraula  el Portaveu del Grup Municipal Mixt, senyor Ignacio Flórez Barrón, 
per manifestar que el que es planteja és lògic, i està bé demanar que es 
reclami a la Generalitat que assumeixi la necessitat de tenir més escoles 
bressols a Cornellà, ja que actualment és molt deficitari en el nivell de 0 a 3 
anys. 
 
 Seguidament pren la paraula la Portaveu del Grup Municipal d'IC-
EV, senyora Carmen Romero López, per manifestar que el seu grup recolza 
aquesta moció, encara que veuen que, malgrat això, no se solucionarà el 
problema, manifestant la seva sorpresa per la contestació de la Generalitat, 
quan fa pocs dies, els Conseller d'Ensenyament d'aqueixa Administració, va 
dir en un acte que a Catalunya hi mancaven moltes places de 0 a 3 anys. 
 
 Sabem, continua la senyora Romero López, que amb aquesta escola 
no se soluciona el problema per a aquest curs, però s'ha d'aconseguir 
augmentar-ho per a altres centres i cursos, remarcant que és una llàstima que 
la Generalitat s'excusi amb la totalitat de metres de l'escola. 
 
 A continuació pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal de 
CiU, senyor Ramon Blanco Lorenzo, per manifestar el seu acord, ja que tot el 
que siguin millores per a la ciutat, ho troba molt correcte, i no solament per a 
aquesta escola, sinó també per a d'altres, per la qual cosa creu que s'ha 
d'insistir a la Generalitat sobre el tema. 
 
 Seguidament pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal del PP, 
senyor Amador Rosas Outes, per manifestar que el seu grup recolza totalment 
la moció. 
 
 Per acabar pren la paraula el senyor Alcalde, José Montilla Aguilera, 
per informar que avui ha estat a Cornellà el Conseller d'Ensenyament de la 
Generalitat i ja se li ha manifestat el que pensem sobre el tema. 
 
 Després d’això se sotmet a votació la Moció, i és aprovada per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
MOCIONS DELS GRUPS POLÍTICS MUNICIPALS 
 
 
 30.- Moció del Grup Municipal Mixt referent a l’agricultura 
ecològica. 
 
 Es llegeix la Moció del Grup Municipal Mixt, que textualment diu: 
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 “Com és conegut de tots, cada vegada més persones i organitzacions 
ben informades i de reconegut prestigi, entre els que es troba l’OMS  i diversos 
països de l’UE, s’estan pronunciant en contra dels aliments manipulats 
genèticament, per la sospita i el temor, cada vegada més fonamentats, de la 
incidència negativa en la salut de les persones i del medi en què vivim.   
 
 Pels lògics dubtes que es presenten en un procés d’investigació en el 
que entren infinitat d’elements i pel què es necessiten moltes proves i molt 
temps per arribar a conclusions unànimes, és natural que es produeixin 
contradiccions i lluites per imposar diferents criteris. No obstant, el propi 
dubte o sospita de què una acció de gran envergadura com la que estem 
tractant, pugui tenir conseqüències nocives per a la salut humana, hauria de 
ser raó suficient per paralitzar-la. No s’hauria de permetre que abans de 
quedar demostrada la seva innocuïtat, s’introduïssin en el mercat i, per tant, a 
la dieta de milers de milions de persones, cap aliment les conseqüències dels 
quals  es desconeixen o hi ha dubte de què puguin ésser nocius. 
 
 Es tractaria d’anar introduint sistemes, que avui existeixen i tenen 
un alt rendiment, de producció agrícola, sense necessitat d’utilitzar llavors, 
adobs o pesticides no naturals, que l’únic que comporta és que els agricultors 
tinguin una dependència absoluta de les grans companyies agroquímiques 
que controlen el mercat i es porten els majors beneficis. 
 
 La defensa d’aquest sistema natural, que cada dia està sent més 
reivindicat, té per objectiu protegir la salut de les persones i la fertilitat del 
terra, en el marc d’una cultura per la sostenibilitat i la solidaritat. 
 
 Encara que això pugui semblar un tema aliè a la nostra ciutat, per 
la poca terra agrícola que hem deixat i, fins i tot, de nostra comarca, 
l’agricultura de la qual –en altres temps líder-  està quedant cada dia més 
marginada, l’aconseguir una producció d’aliments sans en el nostre entorn,  és 
una qüestió d’extraordinària importància ecològica, i compleix un dels 
principis de l’Agenda 21 el que diu: Sempre que sigui possible, les 
comunitats s’han de proveir de productes locals, reduint la dependència 
exterior, que a la vegada suposa un altre principi: La necessària 
diversificació de l’economia i el consegüent estalvi d’energia. 
 
 Però, a més de tot el que s’ha dit, comporta una cultura i un 
component de salut per a qui vivim en un entorn que suporta una 
considerable contaminació ambiental i un allunyament d’una alimentació 
sana i natural. 
 
 Per tot el que s’ha exposat, proposo: 
 

- Que se cerquin les formes d’evitar la producció, a l’àmbit del 
Parc Agrari del Baix  Llobregat, de productes genèticament 
manipulats, en allò que podria ser una experiència i un exemple 
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per a altres productors, la comercialització de la qual no té 
perquè ser molt més cara. 

 
- Que es comenci a introduir, de manera progressiva, 

l’anomenada agricultura ecològica, que no és altre que la que 
s’ha fet tota la vida, o sigui, lliure d’elements químics nocius. 
Aquest sistema  suposaria un benefici múltiple: utilitzar adob 
procedent de les plantes de compostatje i donar una sortida, 
lògica al mateix, dotar-se d’un banc de llavors propi, aplicant 
sistemes de control biològic de les plagues, etc. 

 
- Que les administracions competents en el foment de mesures 

per a l’explotació agrícola, contemplin en els seus programes de 
subvencions, ajuts econòmics destinats a promoure la 
agricultura ecològica. 

 
 - Donar trasllat del present acord al Consorci del Parc Agrari del 
Baix Llobregat, a la Conselleria d’Agricultura, Pesa i Ramaderia de la 
Generalitat i al Ministeri d’Agricultura”. 
 
         
 Després d'una detallada explicació del contingut de la Moció feta pel 
senyor Ignacio  Flórez Barrón, en la que posa de manifest que presenta un text 
ja consensuat, i, per tant, diferent del presentat a la sessió anterior, pren la 
paraula el Portaveu del Grup Municipal del PP, senyor Amador Rosas Outes, 
per manifestar que el seu grup se seguirà abstenint, ja que, personalment creu 
que ja no es pot tornar a l'agricultura d'abans, doncs no es donen els mateixos 
elements. 
 
 Després d’això, se sotmet a votació la Moció, i és aprovada per 
majoria absoluta dels assistents, amb l'abstenció dels Regidors del Grup 
Municipal del PP, senyors Amador Rosas Outes, i Francisco Sánchez Granada  
 
 
 
 
 31.- Moció del Grup Municipal Mixt referent al consum d’aigua. 
 
 Es llegeix la Moció del Grup Municipal Mixt, que textualment diu: 
 
 
 “El problema de l’escassetat de l’aigua potable en el nostre país, és 
cada dia més evident i preocupant. Segons els estudis realitzats  per diferents 
organismes, entre els que destaca l’últim de la NASA, que serveix a la 
Generalitat per preveure el risc d’incendis per al pròxim estiu, indiquen que la  
pluviositat prevista per als pròxims mesos, serà d’un 30% de la mitjana 
habitual de Catalunya, que no podem considerar com una cosa puntual o 
cíclica, sinó que és la conseqüència inevitable del Canvi Climàtic, per la qual 
cosa ningú pot assegurar que no continuï agravant-se. 
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 El que Cornellà disposi en el subsòl de la part baixa, d’una bossa 
d’aigua amb un nivell que creï problemes en les edificacions, com a 
conseqüència, entre altres coses, del soterrament del Carrilet i del col.lector de 
la carretera del Prat, (que es pot resoldre connectant-la amb l’aqüífer 
superficial) no pot ser motiu perquè no actuem pensant en la globalitat, sinó 
tot el contrari, ja que no és de la nostra propietat exclusiva i, a més, formem 
part d’un gran ecosistema, al que estem forçant a profunds canvis, les 
conseqüències de les quals poden ser irreversibles i desastroses per a un futur 
no molt llunyà. 
 
 En la lluita veïnal contra la política fiscal del rebut de l’aigua, està 
cada vegada assumida la necessitat de cercar fórmules, fins i tot impositives, 
que castiguin el malgastament  i estimulen l’estalvi d’aigua, com és el cas dels 
blocs. 
 
 Altre tema de vital importància, és el de la reutilització d’aigües 
residuals, adequadament tractades, per usos com el rec, l’industrial, etc. 
 
 Per tot el que s’ha exposat, proposo: 
 
 Primer.- Que s’acordi, que la Comissió Informativa d’Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, organitzi una  trobada, obert a la participació 
dels membres del Consell Municipal de Medi Ambient, ampliat a tècnics de 
l’Àrea de l’esmentada Comissió Informativa i d’EMDUCSA, al que  s’invitin a 
algun o alguns experts en el tema, per debatre i treure conclusions que ens 
ajudin a fer front, de la manera més efectiva possible, al problema objecte 
d’aquesta Moció. 
 
 Segon.- Que a partir de les conclusions, s’adquireixi el compromís 
d’aplicar les mesures oportunes, tant en les dependències i serveis municipals, 
com en les noves edificacions, encaminades a l’estalvi d’aigua, que al mateix 
temps han de tenir un efecte exemplificador per les diferents empreses i per a 
la ciutadania de Cornellà. 
 
 Tercer.- Que s’elabori una ordenança que indueixi als privats a 
actuar amb els mateixos criteris que l’Administració, en les noves o 
rehabilitades edificacions, de forma que s’instal·lin sistemes i aparells, que ja 
existeixen en el mercat, que puguin fer reduir el consum al 50%  o més, sense 
disminuir les comoditats ni el benestar de les persones. 
          
 Quart.- Que s’obri una campanya informativa i sensibilitzadora, 
perquè tots els i les ciutadans i ciutadanes de la nostra, tinguin un 
comportament estalviador en totes les tasques, domèstiques  o no, en les que 
utilitzin aquest preuat i cada vegada més escàs recurs. L’esmentada 
campanya ha de constar d’una sèrie d’informacions i recomanacions que vagin 
des de l’ús d’aparells de baix consum, fins hàbits quotidians amb els que es 
pugui reduir considerablement el consum. 
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 Amb aquestes propostes només pretenc que aquest Ple adquireixi el 
compromís de començar, com més aviat millor a introduir  les mesures que es 
creguin necessàries per fer, en part, realitat la voluntat de treballar per una 
ciutat sostenible.”      
         
 
 Després d’una detallada explicació del contingut de la Moció feta pel 
Portaveu del Grup Municipal Mixt, senyor Ignacio Flórez Barrón, pren la 
paraula el Portaveu del Grup Municipal Socialista, senyor Antonio Balmón 
Arévalo, per manifestar que això no s'hauria d'haver presentat com a una 
Moció, ja que creu que és més un prec, donat que no és un assumpte que 
requereixi una aprovació. Si més no, continua manifestant el senyor Balmón, 
es pot recolzar el tema, però pot ser una qüestió inaplicable en el futur. En 
qualsevol cas si es mantingués com a moció, la votarien en contra. 
 
 A continuació pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal de 
CiU, senyor Blanco Lorenzo, per manifestar que ja fa al menys dos anys que es 
parla d'aprofitar la capa freàtica de les aigües, però fins ara no s'ha fet res, i 
creu que amb la sequera que es planteja seria urgent posar-ho en pràctica, ja 
que es continua regant els jardins i la gespa amb aigua bona, i això ja 
comença a ser un bé escàs, per la qual cosa es manifesta a favor, en part, de 
la Moció. 
 
 Seguidament pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal del PP, 
senyor Amador Rosas Outes, per manifestar que una ordenança és igual a una 
imposició, i això d'imposar que els contractistes facin alguna cosa 
determinada, no li sembla bé. En definitiva estem parlant d'una ordenança i 
imposar una norma als constructors no garanteix res. 
 
 A continuació pren la paraula l'Alcalde, senyor José Montilla 
Aguilera, per manifestar que el problema és més de forma i oportunitat, i ara 
no és el moment oportú, ja que algunes coses no es poden aplicar. Es poden 
fer campanyes informant a la gent, però poc més. Obligar als privats no ho 
podem fer, i algunes de les coses que es plantegen ja tenen partida 
pressupostària per a aquest any, però és evident que s'haurien de fer més 
coses. 
 
 Tot seguit pren de nou la paraula el Portaveu del Grup Municipal 
Mixt, senyor Ignacio Flórez Barrón,  per  manifestar que comparteix alguna de 
les opinions, i, per exemple, es podria substituir la fórmula d'ordenança per la 
de circular, recomanant als privats que actuïn així, però sempre pensant que 
nosaltres hem de ser exemplaritzants. 
 
 En relació amb el tema de la capa freàtica, el senyor Flórez Barrón, 
explica que no insisteix tant, ja que veu que, poc a poc, es va fent, però tot i 
que en el Ple del mes passat ja es va parlar del tema del rec, ell continua 
veient que es perd molta aigua a la Plaça de Catalunya, a Can Mercader, etc.. 
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 Per acabar, el senyor Flórez informa que la Diputació de Barcelona 
ha presentat una guia d'edificis sostenibles, on hi ha un exemple de blocs 
d'habitatges amb construcció de caràcter bioclimàtic. 
 
 En aquest moment s’absenta de la sessió la Regidora del Grup 
Municipal Socialista, senyora Glòria Recio Díaz. 
 
 Seguidament pren la paraula el Regidor del Grup Municipal d'IC-
EV, senyor Frederic Prieto Caballé, per  manifestar que compartirien alguns 
punts, degut a la situació de sequera en què ens podem trobar, recolzant que 
es podria fer un estudi per part dels tècnics municipals o pel Consell de Medi 
Ambient, per adoptar mesures amb criteris factibles per portar a la realitat, 
però no poden compartir la moció en la seva globalitat, ja que és impossible de 
portar-la a la pràctica, per la qual cosa el seu grup s'abstindrà. 
 
 
 Per últim, pren de nou la paraula l'Alcalde, senyor Montilla 
Aguilera, per manifestar que, recollint el problema de la sequera, ja s'ha 
publicat un Decret de la Generalitat on es dicten unes primeres mesures que 
preveuen algunes solucions,  i que als mesos de setembre i octubre, en la 
Comissió Informativa corresponent es podria tornar a parlar del tema, 
explicant les mesures que han sortit. 
 
 
 En aquest moment s’incorpora a la sessió la Regidora del Grup 
Municipal Socialista, senyora Glòria Recio Díaz. 
 
  
 Després d'això se sotmet a votació la Moció, i és rebutjada amb el 
vot en contra dels  Regidors del Grup Municipal del PSC, senyors José 
Montilla Aguilera, Vicenç Badenes i Teixidó, Antonio Balmón Arévalo, Antonio 
Bouso Varela, Sergi Fernández Mesa, Joan Antoni García Díaz, Cristina Gasull 
Martínez, Ciriaco Hidalgo Salgado, Judith Ibañez Vives, Perfecto Madrid 
Olmos, Antonio Martínez Flor, José Luis Morlanes Galindo,  Gloria Recio Díaz i 
Ramon Salabert Parramon;  dels Regidors del Grup Municipal del PP, senyors 
Amador Rosas Outes, i Francisco Sánchez Granada; i dels Regidors del Grup 
Municipal de CiU, senyors  Ramon Blanco  Lorenzo i Antoni Cortada i Valls, 
amb l’abstenció dels Regidors del Grup Municipal d'IC-EV, senyora Carmen 
Romero López, senyors  Frederic Prieto Caballé, Miguel López Sánchez, Ignasi 
Riera i Gassiot, i  Gabriel Serrano Sánchez. 
 
  
 
 32.- Precs i preguntes. 
 
 
 En primer lloc pren la paraula el Regidor del Grup Municipal d'IC-
EV, senyor Ignasi Riera i Gassiot, per manifestar que ha fet un prec, per escrit, 
relacionat amb un escriptor Albanès, en el que demana que l'equip de govern 



68 

estudiï la possibilitat de què Cornellà sigui una ciutat refugi, i en el que 
presenta un model de Conveni a subscriure. 
 
 A continuació pren la paraula el Portaveu del Grup Mixt, senyor 
Ignacio Flórez Barrón, per formular dues preguntes: 
 
 1.- Quin ha estat l'import de l'acte de lliurament dels Premis Ciutat 

de Cornellà? 
 2.- Quant ha costat el llibre "Memòries de gestió"? 
 
 
 Tot seguit, el Portaveu del Grup Municipal de CiU, senyor Ramón 
Blanco Lorenzo, formula una reflexió sobre els actes de vandalisme que hi ha 
a la ciutat, com és l'embrutar les parets de pintures, cremades de containers, 
etc... Creu que hi ha poca vigilància, i, tenint en compte que al Ple d'avui s'ha 
dit que s'han de convocar quatre places més de Policia Municipal, no entén 
que no n'hi hagi més als carrers, especialment dones, ja que a Cornellà no es 
veu patrullant a cap de les dones policies que tenim. 
 
 Al fil d'aquesta qüestió, pren la paraula el Portaveu del Grup 
Municipal Socialista, senyor Antonio Balmón Arévalo, per contestar al senyor 
Blanco Lorenzo que, en relació al tema de les dones policies de Cornellà, no li 
sembla correcte el comentari que ha fet, ja que a la Guàrdia Urbana, aquestes 
membres, fan tasques, tant a dins com a fora, i totes aquestes tasques estan 
relacionades amb problemes de la ciutat, posant com a exemple que una 
d'elles està dedicada al tema del maltractament de les dones, una altra a la  
informatització del departament, una altra a temes de qualitat, i l'altra a la 
centraleta. És veritat que, per aplicació del sistema d'horaris, no hi ha cap 
dona policia a la nit, però encara que no patrullin pel carrer, fan tasques 
similars als homes, ja que no tots ells estan al carrer. 
 
 En relació amb el tema del vandalisme, el senyor Balmón Arévalo 
manifesta la mateixa preocupació que el senyor Blanco Lorenzo, assenyalant 
que són grups d'incontrolats, que, per posar un exemple, demà han declarat el 
"dia internacional del sabotatge", i que la setmana passada van pintar i tirar 
dos còctels molotov, que no varen explotar, a la seu del PSC de la ciutat. 
Realment es preocupant, però ni més policia municipal ni més policia nacional 
faran eradicar aquests grups, ja que no són interlocutors fàcils.  
 
 De totes maneres, continua manifestant el senyor Balmón, hi ha 
gent d'aquest entorn que són persones més dialogants, com per exemple els 
okupes del carrer Barcelona, o de Can Fairell, però la resta són violents, i no 
és solament un problema de vigilància, és un problema de la societat. 
 
 Seguidament pren la paraula el Regidor del Grup Municipal del PP, 
senyor Francisco Sánchez Granada, per formular un prec, en relació a un 
problema que fa temps ja va manifestar, que és el d'eliminar les denominades 
lancetes  que delimiten les obres a Cornellà, que són punxegudes i creen molt 
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perill. Creu que s'hauria de tenir molt en compte i obligar a les empreses a què 
les tapin o les dobleguin, ja que són força perilloses. 
 
 Finalment pren la paraula el senyor Alcalde, José Montilla Aguilera, 
per manifestar la seva conformitat amb els precs formulats pels senyors Ignasi 
Riera  Gassiot i Francisco Sánchez Granada, i per sol.licitar al senyor Ignacio 
Flórez que passi les seves preguntes per escrit i se li contestarà. 
 
 
 
 ASSUMPTES URGENTS 
 
 Tot seguit es fa avinent que hi ha assumptes que  tot i no ser a 
l'ordre del dia, cal tractar atesa la seva urgència. Per això, i a proposta de 
l'Alcaldia-Presidència, s'acorda per unanimitat, declarar-los d'urgència, de 
conformitat amb el que disposa l'article 47.2, del Reial Decret Legislatiu 
781/1986, de 18 d'abril, i es passa a tractar els assumptes següents: 
 
 
PROPOSTES DE SECRETARIA 
 
 
 33.- Donar compte i , si és el cas, ratificar els decrets i 
resolucions de l'Alcaldia que a continuació es relacionen. 
 
 Per la Secretària de la Corporació i a efectes de  la seva ratificació o 
el seu coneixement, es dóna lectura dels Decrets i Resolucions dictats per 
l'Alcaldia, com a conseqüència de la seva urgència, el text literal dels quals és 
el següent: 
 
 - Decret núm. 1948/99 de data 28 d’abril 
 
 “Vist l’informe emès pel Departament d’Organització i Recursos 
Humans, referent a la necessitat de cobrir l’absència de la funcionària de 
carrera senyora Laura Mestres Cortes per trobar-se en situació d’incapacitat 
temporal, que ocupa una plaça d’Educadora Infantil a  jornada complerta, als 
efectes de garantir el normal funcionament de l’Escola Bressol La Baldufa. 
 
 Atès  que no ha estat possible cobrir l’esmentada absència amb la 
llista de suplents de la darrera convocatòria pública realitzada a l’efecte, per 
no estar disponible cap de les persones que hi ha a l’esmentada relació. 
 
 Atès que a la Oferta Pública de l’exercici de 1998, es van realitzar 
proves per cobrir places d’Assistent Infantil, categoria inferior però amb 
similitud a la d’Educadora, i que entre les persones que van superar les 
proves,  respectant l’ordre establert a les mateixes, la senyora Anna María 
Martorell de Sola reuneix els coneixements i la titulació necessària per 
efectuar les tasques d’Educadora Infantil. 
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 Atès que hi ha consignació pressupostària per atendre l’esmentada 
contractació en el Capítol I del pressupost d’aquest Ajuntament,  partida 
pressupostària 21 423C0 13100 de personal eventual  de les Escoles Bressols. 
 
 Atès el que preveuen els articles 19 i següents. del Reglament del 
Personal al Servei de les Entitats Locals, article 15 i 45 de l’Estatut dels 
Treballadors, l’article 4 del Reial Decret 2546/1994, i els criteris acordats amb 
la representació del personal per cobrir determinades substitucions o vacants 
de personal. 
 

En ús de les atribucions conferides a aquesta Tinència d’Alcaldia de 
Règim Interior i Governació pel Decret d’Alcaldia número 3336/95, de 27 de 
juny de 1995 
 

HE RESOLT 
 
 Primer.- Declarar raons d’urgència per a la contractació interina de 
la senyora Anna María Martorell de Sola, en qualitat d’Educadora Infantil a 
jornada complerta, perquè substitueixi a la titular del lloc de treball, senyora 
Laura Mestres Cortes, amb efectes del dia 15 d’abril de 1999 i fins la 
reincorporació de la titular de la plaça o en tot cas el 23 de juliol de 1999, data 
de finalització del present curs escolar. 
  
 Segon.- Adscriure a l’esmentada empleada al lloc de treball 
d’Educadora Infantil de l’Escola Bressol La Baldufa, establint-li les 
retribucions i la resta de condicions de treball establertes en el pacte de 
condicions de treball del personal de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i 
dels seus Organismes Autònoms pel període 1997-99. 
 
 Tercer.- Comunicar la present resolució a la interessada, a la 
Direcció de l’Institut Municipal d’Educació, al Departament d’Organització i 
Recursos Humans i al Comitè d’Empresa. 
 
 Quart.- Donar compte de la present resolució al Ple, en la propera 
sessió que se celebri. 
 
 Cinquè.- Publicar la present contractació en el Butlletí Oficial de la 
Província i Diari Oficial de la Generalitat de conformitat amb el que es preveu  
a la normativa vigent.” 
 
 
 Després d'això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 - Decret núm. 1982/99 de data 29 d’abril  
 
 “Vist el Reial Decret número 606/1999 de 19 d’abril de la 
Presidència del Govern, pel qual s'aprova la convocatòria d'Eleccions Locals i a 
les Assemblees de Ceuta i Melilla, i vist el Reial Decret 595/1999, de 19 
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d’abril, pel que es convoquen Eleccions de Diputats al Parlament Europeu, a 
celebrar el proper dia 13 del mes de juny d'enguany, per la renovació de la 
totalitat dels seus membres, i atès que, en conformitat amb l'article 57.1 de la 
Llei Orgànica 5/1985, de 19 de juny, del Règim Electoral General, en la seva 
redacció actual, aquest Ajuntament, dins dels deu dies següents a la 
convocatòria, està obligat a comunicar a la Junta Electoral de Zona els locals 
oficials i llocs públics que es reserven per la realització gratuïta d'actes de la 
campanya electoral, per part dels diferents candidats, partits, federacions, 
coalicions o agrupacions que es presenten a les Eleccions. 
 
 Per tot això aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que legalment 
tinc conferides, i als efectes previstos en els articles 55 i 57 de l’esmentada Llei 
 

HE RESOLT 
 
 Primer.- Reservar com a locals oficials i llocs públics d'ús gratuït 
per a la celebració d'actes de la campanya electoral relativa a les Eleccions 
Locals i a les Assemblees de Ceuta i Melilla, convocades mitjançant Decret 
606/1999, de 19 d’abril de la Presidència del Govern, i a les Eleccions de 
Diputats al Parlament Europeu, convocades mitjançant Decret número 
595/1999, de 19 d’abril de la Presidència del Govern,  els següents: 
 
 
 Col.legis Públics 
 
 SANT ILDEFONS 
 Avgda. Sant Ildefons, número 24 
 
 PIUS XIIè 
 c/ Pius XIIè, s/n 
 
 FONTSANTA 
 c/ Terra Alta, s/n 
 
 ANTONI GAUDI 
 c/ Arquitecte Calçada, s/n 
 
 L'ARENY 
 c/ Sant Lluís, s/n 
 
 
 Cada escola té una pista o pati amb una capacitat per unes 300 

persones. 
 
 Romandran disponibles tots els dies laborables a partir de les 18 

hores, de dilluns a divendres. 
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 Locals pertanyents a l'Ajuntament 
 
 CENTRE CÍVIC 
 Carrer Gerdera, s/n 
 Capacitat per 300 persones - Sala d'Actes. 
 LLIURE: dilluns, dimarts, dimecres i divendres. 
 Horari: de 20’00 a 22’00 hores. 
 
 CENTRE SOCIAL TITAN 
 Carrer Verge de Montserrat número 1 
 LLIURE: dimarts, dimecres, dijous i divendres. 
 Horari: de 19’00 a 22’00 hores. 
 
 CENTRE CULTURAL JOAN N. GARCIA-NIETO 
 Carrer Mossèn Andreu número 13-19 
 LLIURE: dimecres i divendres per la tarda. 
 Horari: de 18’00 a 21’00 hores.  
 
 Llocs de propietat privada 
 
 ORFEÓ CATALONIA 
 Carrer Torras i Bages, número 62. 
 LLIURE: dimarts, dimecres i dijous. 
 Horari: de 19’00 a 22’00 hores. 
 
 Llocs oberts 
 
 Plaça Catalunya (dies 28 i 29 de maig i 9, 10 i 11 de juny). 
 Plaça Gandesa 
 Plaça Pallars 
 Plaça Josep Tarradellas 
 Plaça Sant Ildefons 
 
 
 Segon.- Comunicar el present Decret a la Junta Electoral de Zona, 
mitjançant certificació acreditativa del mateix, elevar-lo al Ple d'aquest 
Ajuntament en la primera sessió que es celebri per la seva ratificació.” 
 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 
 
 



73 

ÀREA DE RÈGIM INTERIOR I GOVERNACIÓ 
 
 34.- Convocar sorteig públic per a la designació dels Presidents 
i dels Vocals, Titulars i Suplents que han de constituir les Meses 
Electorals per a les Eleccions Locals i a les Assemblees de Ceuta i Melilla 
i a les Eleccions de Diputats al Parlament Europeu, que tindrà lloc el 
proper 13 de juny. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
  
 
 “En conformitat al que disposa l'article 26 de la Llei Orgànica 
5/1985, de 19 de juny, Reguladora del Règim Electoral  General i havent 
sigut, aprovada la  convocatòria d’Eleccions  Locals i a les Assemblees de 
Ceuta i Melilla,  mitjançant  Reial Decret  número 606/1999, de 19  d’abril, de 
la Presidència del Govern, i aprovada la convocatòria d’Eleccions de Diputats 
al Parlament Europeu, mitjançant Reial Decret número 595/1999, de 19 
d’abril de la Presidència del Govern,  és necessari procedir a la designació, per 
sorteig públic, dels Presidents  i  dels  Vocals  que han  de  formar  les  Meses 
Electorals corresponents, entre la totalitat de les persones censades en cada 
secció. 
 
 Atès  que la competència per a la  celebració d'aquest sorteig, 
segons acord interpretatiu de la Junta Electoral Central, entre altres, de 24 de 
setembre de 1991,  correspon al Ple d'aquest Ajuntament, i sota la supervisió 
de la Secretària General, en virtut de la competència delegada a favor de la 
mateixa per la Junta Electoral de Zona per acord de 23 d’abril d’enguany, en 
el que de forma simultània, s’autoritza la realització de l’esmentat sorteig 
mitjançant sistemes informàtics. 
 
 El  Tinent  d'Alcalde  de  Règim  Interior  i Governació  proposa  a  
la  Ple  Municipal  l'adopció   dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Convocar  sorteig públic per  a  la designació  dels  
Presidents  i  dels  Vocals,  titulars   i suplents,  que han de constituir les 
Meses Electorals per  a les Eleccions Locals i a les Assemblees de Ceuta i 
Melilla, convocades mitjançant Decret núm. 606/1999, de 19 d’abril de la 
Presidència del Govern, i a les Eleccions de Diputats al Parlament Europeu, 
convocades mitjançant Decret núm. 595/1999, de 19 d’abril de la Presidència 
del Govern,  que  tindran  lloc  el proper dia  13  de  juny  d'enguany. 
L'esmentat   sorteig   públic  tindrà  lloc   a   la   Casa Consistorial el proper 
dia 17 de maig,  a les 12 hores. 
 
 Segon.-   Constituir una  Comissió  especifica per portar a terme 
l'esmentat sorteig, que, actuant en nom i representació  de l'Ajuntament, 
restarà integrada pels membres següents: 
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 PRESIDENT:   Antonio Balmón Arévalo 
          Regidor de l’Àrea de Governació i Interior. 
 
 VOCALS:    Francisco Saez Ortuño 
                                        Cap del Departament d’Informàtica. 
                
                                        Pedro Martínez Hervás 
                                        Cap del Dpt. de Serveis Generals. 
 
 SECRETÀRIA: Carmen Alonso Higuera 
                                        Secretària General de l'Ajuntament. 
 
 
 Tercer.-  L'esmentada Comissió tindrà com  a  funció específica  la  
de procedir a la celebració  del  sorteig  i vetllar  perquè les actes de designació 
dels membres de  les Meses Electorals es portin a terme en conformitat amb el 
que disposa la legislació electoral. 
 
 Quart.-  Comunicar  el present acord  a  la  Junta Electoral  de  
Zona  i donar  difusió  del  seu  contingut, mitjançant  la  seva  exposició en  el  
Tauler  d'Anuncis  de l'Ajuntament. 
 
 Cinquè.-  Donar compte de la present a la  propera reunió  de  la 
Comissió Informativa de  Governació  i  Règim Interior.” 
 
         
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, complementada pel senyor 
Alcalde, José Montilla Aguilera, intervé el Portaveu del Grup Municipal de CiU, 
senyor Ramon Blanco Lorenzo, per demanar com es fa i dir que li agradaria 
assistir, per la qual cosa és convidat a l’esmentat acte pel senyor Balmón.  
 
 Després d’això se sotmet a votació el dictamen, i és aprovat per 
unanimitat dels assistents.       
 
 
 
 
 35.- Desestimar la  rescissió del contracte  d’assegurances 
vigent formulada per Winterthur Seguros Generales, en data 19 d’abril 
d’enguany.   
   
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
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 “Vist l’expedient instruït per la contractació de les assegurances 
sobre béns i persones d’aquest Ajuntament i els seus Organismes Autònoms, 
l’adjudicació del qual es va realitzar a la Companyia d’Assegurances 
Winterthur, Sociedad Suiza de Seguros, mitjançant Decret de l’Alcaldia 
número 324, de data 29 de gener de 1991, el qual va ser ratificat pel Ple 
Municipal en sessió de data 30 de gener del mateix any. 
 
 Vist, així mateix, el contracte d’assegurances signat per aquest 
Ajuntament i el legal representant de l’esmentada Companyia, en data 1 
d’agost de 1991; de conformitat amb el qual, el contracte referit es configura 
com a únic, si bé compost per diferents pòlisses que són les que apareixen 
relacionades al propi contracte. 
 
 Vist que la duració del contracte, acordada per ambdues parts, és 
de 10 anys a comptar des de l’1 de gener de 1991, d’acord amb el que 
s’estableix al pacte cinquè de l’esmentat contracte, i al Plec de Condicions que 
regeix la contractació al qual el contractista, Winterthur Sociedad Suiza de 
Seguros, va prestar la seva conformitat expressa. 
 
 Vist que no obstant això; la Companyia asseguradora, mitjançant 
escrit que va tenir entrada al Registre General de l’Ajuntament, en data 22 de 
març d’enguany, va manifestar a l’Ajuntament, que procedia, de manera 
unilateral, a rescindir el contracte, pel que respecta a la pòlissa de 
responsabilitat civil  a partir del dia 19 d’abril d’enguany. 
 
 Resultant que des d’aquest Ajuntament es va notificar a la 
Companyia Asseguradora l’oposició a la rescissió del contracte proposada, 
demanant-li fidel compliment del contracte subscrit. 
 
 Vist així mateix, que com la sol.licitud presentada feia referència a 
una única pòlissa, es va requerir a la Companyia Asseguradora que presentés, 
en el seu cas, la subsanació de l’escrit, donat que el contracte, integrat per 
diferents pòlisses, és únic, segons s’assenyala a la clàusula segona del 
contracte signat. 
 
 Vist, que mitjançant escrit, que va tenir entrada al Registre General 
de l’Ajuntament en data 19 d’abril d’enguany, Winterthur Seguros Generales, 
manifesta que procedeix a la rescissió total del contracte d’assegurances 
vigent; amb data d’efecte del proper 15 de maig d’enguany. 
 
 Atès que de conformitat amb l’article 22 de la Llei 50/1980, de 8 
d’octubre, de Contracte d’Assegurança, i, per remissió a la mateixa de l’article 
1 de les Condicions Generals de la pòlissa subscrita, la duració del contracte 
serà la determinada en la pòlissa, la qual no podrà fixar un termini superior a 
deu anys, si bé podrà prorrogar-se per acord de les parts. 
 
 Atès, que segons el previst a l’article 1256 del Codi Civil, el 
compliment del contracte, en cap cas, pot quedar a l’arbitri d’una de les parts. 
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 Atès, que de conformitat amb el contingut de les Condicions 
Generals i Particulars de la pòlissa d’assegurances i dels pactes contractats, la 
facultat de rescissió anticipada del contracte no bé atribuïda a les parts de 
manera unilateral. 
 
 Per l’anteriorment esmentat; el President de la Comissió Informativa 
de Règim Interior i Governació, proposa a l’Ajuntament Ple, l’adopció dels 
següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Desestimar la rescissió del contracte d’assegurances vigent 
formulada per Winterthur Seguros Generales, en data 19 d’abril d’enguany, 
per manca de consentiment. 
 
 Segon.- Requerir a Winterthur Seguros Generales, el compliment 
dels compromisos derivats de l’esmentat contracte fins a la finalització del 
termini pactat en el contracte vigent. 
 
 Tercer.- Notificar el present acord a la Companyia Asseguradora 
Winterthur Seguros Generales pel seu coneixement i als efectes adients.” 
 
        
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, se sotmet a votació el dictamen, i 
és aprovat per unanimitat dels assistents.       
 
 
 
 
MOCIONS DE L’ALCALDIA-PRESIDÈNCIA 
 
 
 36.-  Modificar l’apartat E) del model de Declaració Jurada 
d’activitats i causes de possible imcompatibilitat, aprovat pel Ple 
d’aquest Ajuntament en sessió que va tenir lloc el dia 7 de juny de 1991. 
 
 Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència, que textualment diu: 
 
 
 “Aquest Ajuntament, mitjançant acord adoptat en sessió que va 
tenir lloc el dia 7 de juny de 1991, va procedir a l'aprovació dels models de 
declaracions que, sobre causes d'impossible incompatibilitat i sobre activitats 
que proporcionin o puguin proporcionar ingressos econòmics, tenen que 
formular tots els membres de la Corporació amb motiu del seu cessament o 
presa de possessió, o quan es modifiquin les seves circumstàncies de fet, en 
els termes previstos per l'article 75 de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, Reguladora 
de les Bases del Règim Local. 
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 Atès que en conformitat amb el que disposa la Llei 47/1998, de 17 
de desembre, sobre introducció de l'euro, i en els termes assenyalats per la 
Circular de la Intervenció Municipal número 1/1999, de 4 de gener, resulta 
necessari procedir a la modificació del model de declaració jurada d'activitats i 
causes de possible incompatibilitat, amb l'objecte d'adequar aquest a la nova 
situació legislativa, incorporant, junt amb la consignació en pessetes dels 
ingressos anuals que els Regidors declarin percebre per l'exercici d'altres 
activitats públiques, la seva consignació en euros. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides, proposa al Ple de l'Ajuntament l'adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Modificar l'apartat E) del model de Declaració Jurada 
d'activitats i causes de possible incompatibilitat, aprovat pel Ple d'aquest 
Ajuntament en sessió que va tenir lloc el dia 7 de juny de 1991, que quedarà 
redactat en els termes següents: 
 
E) ACTIVITATS PÚBLIQUES. 
 
  
 
         Entitat  

  
 
          Càrrec 

    Ingressos anuals 
_______________________ 
                
  pessetes      euros 

                                        
 

   
                                 

 
 

  

 
  Segon.- Incorporar a l'apartat E) del full d'instruccions per a 
efectuar l'esmentada declaració, un segon paràgraf del tenor literal següent: 
 
 "El Consell Europeu de Ministres de Finances, en sessió que va 

tenir lloc el dia 31 de desembre de 1998, ha adoptat el tipus de 
conversió irrevocable de l'euro, i l'ha establert, per a la pesseta, en: 
1 euro = 166,386 pessetes." 

 
         
 Després d'una breu explicació del contingut de la Moció feta per la 
Secretària General, senyora Carmen Alonso Higuera,  se sotmet a votació la 
Moció, i és aprovada per unanimitat dels assistents.        
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 37.- Nova aprovació inicial de la Modificació puntal del Pla 
General Metropolità 1976, al Sector Quillet-Millàs i Lindavista. 
 
 Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència, que textualment diu: 
 
 
 “Vist l'expedient incoat per a la Modificació puntual del Pla General 
Metropolità de 1976, al sector Quillet-Millars i Lindavista de Cornellà de 
Llobregat. 
 
 Vist l'acord plenari de data 29 d’octubre de 1998 mitjançant el qual 
s’aprova inicialment  l'esmentada modificació i s’exposa al públic per un 
període d’un mes, acord que es va publicar en el Butlletí Oficial de la 
Província, Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya i en el Periódico en 
dates 3-12-98, 11-12-98 i 30-11-98 respectivament. 
 
 Vist  que durant el termini d’exposició pública s’han presentat tres 
al.legacions a l’aprovació inicial: 
 
1) Senyor Eduardo Roehrich Saporta, en representació d’Exclusivas de 

Reparto y Servicios, Sociedad, Limitada, de data 12 de gener de 1999, 
Registre General d’Entrada número 868, segons la qual: 

 
 I) La modificació puntual del PGM manté una certa indefinició sobre dos 

aspectes del Sector Millàs/Co-141 on s’ubica la propietat d’aquesta 
empresa: 

 
 a) La creació del nou vial, amb la supressió de la previsió inicial, que 

implica: 
 
 1er.-  Una ampliació evident de la superfície prevista pel vial respecte 

de la previsió anterior. 
 
 2ón.- L’aparició d’una superfície considerable, que no sembla 

quantificar-se en cap moment, que es destina per previsió del 
PGM a parc urbà de futura creació ( clau 6b). 

 
 3er.- Una afectació no qualificada al Sector Millàs/Co-141 per la 

diferent rasant en què es localitza la part superior respecte de 
la inferior. 

 
 b) La connexió del nou vial amb el previst d’amplada 30 metres, en quin 

eix se situa el límit del Sector Millàs/Co-141, no està resolta en la 
modificació puntual del PGM. 

 
 II) L’esmentada modificació pot generar una relativa impossibilitat material 

de delimitar el Sector Millàs/Co-141, degut tant a la definició del nou 
vial que el travessa significament com a la previsió del soterrament de 
les vies del ferrocarril. 
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 III) Seria convenient la legalització del Col.lector  III, que travessa 

soterràniament i en diagonal les finques propietat de l’empresa 
Exclusivas de Reparto y Servicios, Sociedad Limitada.  

 
2) Societat  General  d’Aigües de  Barcelona, Societat  Anònima, de data 13 de 

gener de 1999, Registre General d’Entrada número 1081, en la que recorda 
que la mencionada Societat té ubicades en aquest Sector diverses 
canonades de la seva xarxa de distribució, que poden quedar afectades per 
l’esmentat projecte, i que hauran de tenir-se en compte a l’hora de 
concretar les afeccions, en el moment de la seva execució. 

 
3) Delegació  de  Patrimoni de  RENFE  de Catalunya  i  Aragò, en  data  12 de 

març de 1999, Registre General d’Entrada número 8220, de la que es 
dedueix que  com a Entitat Pública Estatal, està capacitada per autoritzar 
obres i usos en sols de domini públic ferroviari i  considera que la 
Modificació de planejament no es la figura idònia per l’objecte que es pretén, 
obviant que per legitimar l’expropiació de terrenys (privats) que facin 
possible l’obertura del nou vial es imprescindible que aquest tinguin la 
qualificació urbanística compatible. 

 
 Atesos els informes referent  a les al.legacions emesos per la Cap del 
Departament Tècnic d’Urbanisme i Obres en dates 9 de febrer i 26 d’abril 
d’enguany. 
 
 Atès l’informe de la Cap del Departament Tècnic d’Urbanisme i 
Obres referent a la Modificació Puntual del Pla General Metropolità de 1976 en 
el Sector Quillet-Millàs i Lindavista, el qual posa de manifest  que el nou 
projecte d’aprovació inicial “recull les modificacions introduïdes com a 
conseqüència de l’exposició pública i dels pactes amb RENFE” . 
 
 Atès que el contingut de les modificacions assenyalades comporten 
un canvi substancial en els criteris i solucions del Pla inicialment aprovat, 
procedeix l’adopció d’un nou acord, d’aprovació inicial del projecte; i nou 
tràmit d’informació pública del mateix. 
 
 Atès l’informe favorable emès  per la Cap del Departament 
Administratiu d’Urbanisme, Obres, Manteniment i Serveis obrant a 
l’expedient. 
 
 Atès el que disposen els articles 41 i 42 del Decret Legislatiu 1/90, 
de 12 de juliol, pel qual s’aprova la refosa dels textos legals a Catalunya en 
matèria urbanística, quant a la suspensió de l’atorgament de llicències.  
 
 Atesos els articles 126, 127 i 128 , en relació a l’article 161 del 
Reglament de Planejament  de 23 de juny de 1978 ;  i 55 en relació a l’article 
75  del Decret Legislatiu 1/90, de 12 de juliol, pel que fa a la tramitació de 
l’expedient. 
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 Atès  que l’adopció de l’acord present és de  competència plenària 
l’Alcalde-President , proposa a l’Ajuntament Ple l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 

 Primer.- Estimar  parcialment les al.legacions formulades pel 
senyor Eduardo Jaime Roehrich Saporta , en representació de Exclusivas de 
Repartos y Servicios, Sociedad, Limitada, en el sentit de concretar l’apartat 3.1 
de la memòria de l’expedient l’existència de 1.784 m2. de sòl de 
desenvolupament urbà, i desestimar la resta d’al.legacions per no 
correspondre a l’expedient de modificació, segons l’informe emès per la Cap del 
Departament Tècnic d’Urbanisme i Obres, en data 26 d’abril de 1999. 
 
 Segon.- Desestimar l’al.legació formulada per  la Societat General 
d’Aigües de Barcelona, Societat Anònima en el sentit que es tracta de 
l’aprovació inicial d’un expedient de modificació del Planejament vigent i no de 
la seva execució, que serà quan s’hauran de tenir en compte les possibles 
afectacions a la xarxa de distribució d’aigua, segons l’informe emès per la Cap 
del Departament Tècnic d’Urbanisme i Obres, en data 9 de febrer d’enguany. 
 
 Tercer.- Estimar les l’al.legacions formulada per la Delegació de 
Patrimoni de RENFE en el sentit  de rectificar la documentació  gràfica i 
escrita de l’expedient de modificació en tot l’àmbit  d’influència de RENFE, de 
la següent manera: la plataforma superior, llevat dels dos ponts existents, 
creada pel cobriment de la trinxera, mantindrà la qualificació de sistema 
ferroviari (clau 3) i el nou vial, objecte de la modificació, tindrà la consideració 
de xarxa viària bàsica (clau 5), d’acord amb l’informe emès per la Cap del 
Departament Tècnic d’Urbanisme i Obres, en data 26 d’abril de 1999. 
 
 Quart.- Aprovar novament de forma inicial  la Modificació puntual 
del Pla General Metropolità de 1976, al sector Quillet-Millars i Lindavista de 
Cornellà de Llobregat. 
 
 Cinquè.- Sotmetre l'aprovació de l'esmentat expedient a informació 
pública mitjançant inserció d'edicte en el B.O.P, D.O.G.C. i en un dels diaris 
de major difusió de la província pel període d’un mes, als efectes de què 
durant aquest termini puguin formular-se les al.legacions que s'estimin 
convenients. 
 
 Sisè.- Notificar el present acord els  interessats, pel seu 
coneixement i efectes.” 
 
         
 Després d'una breu explicació del contingut de la Moció feta pel  
Regidor-Delegat de l'Àrea d'Urbanisme, Obres, Manteniment i Serveis, senyor 
Antonio Martínez Flor, intervé el senyor Alcalde, José Montilla Aguilera, per 
manifestar que les al·legacions suposaven la paralització del Pla, ja que la 
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RENFE és molt influent, i considera que la seva zona s'ha de qualificar com a 
ferroviària, i si no modificàvem el PGM, per canviar la qualificació del vial que 
queda sobre la via tapada, no teníem capacitat expropiatòria. 
 
 Després d’això se sotmet a votació la Moció, i és aprovada per 
unanimitat dels assistents.        
  
 
 
 
 38.- Denunciar davant el Jutjat corresponent i davant el 
Ministeri Fiscal, al senyor Josep Clemente i, en el seu cas, contra els 
propietaris del diari La Razón, per la presumpta comissió d’un delicte 
d’injúries i/o calumnies contra autoritats i funcionaris d’aquest 
Ajuntament. 
 
 Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència, que textualment diu: 
 
 
 “Vistes les informacions aparegudes en el diari La Razón, en les 
seves edicions  corresponents als dies 23, 24, 25 i 27 d'abril d'enguany, 
firmades pel periodista Josep Clemente, en les que es realitzen diferents 
afirmacions en relació amb suposades actuacions no ajustades a 
l'Ordenament Jurídic, i presumptament delictives,  imputables, tant a 
l'Ajuntament com a algunes de les seves autoritats o funcionaris, i vist 
l'informe emès per l'Advocat penalista, senyor Cristobal Martell Pérez Alcalde,  
a instància de l'Alcaldia el passat dia 28 d'abril. 
 
 Atès que segons l'esmentat informe, aquests fets poden ser 
constitutius d'un delicte d'injúries o calumnies dels previstos pels articles 205 
i 208 del Codi Penal, entenent-se comesos amb publicitat, a l'empara del que 
disposa l'article 211 d'aquest. 
 
 Atès que segons l'article 215 del mateix Cos legal, tot i que es tracta 
d'un delicte únicament perseguible a instància de la part ofesa, quan es 
dirigeixi contra funcionari públic, autoritat o agent d'aquesta, i versi sobre fets 
concernents a l'exercici dels seus càrrecs, n'hi haurà prou amb la denúncia 
dels fets davant el Ministeri Fiscal i davant els Jutjats competents. 
 
 Atès que no obstant l'assenyalat en el paràgraf anterior, tot i que les 
persones jurídiques no es troben legitimades per a la interposició de querelles, 
segons les sentències del Tribunal Constitucional números 241/92, de 21 de 
desembre i 34/94, de 31 de gener, recollides posteriorment per la 
Jurisprudència del Tribunal Suprem, entre altres, en el seu Acte Judicial de 
13 de novembre de 1995, si que es troben legitimades per a mostrar-se part en 
el procés penal com a acusadors populars en determinats supòsits. 
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 Per tot això, aquesta Alcaldia, vist l'informe número 6/99, emès per 
la Secretària General en el dia d'avui, i en conformitat amb el que disposa 
l'article 22.2.j) de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, Reguladora de les Bases del 
Règim Local, proposa al Ple l'adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Denunciar davant el Jutjat corresponent i davant el 
Ministeri Fiscal, al senyor Josep Clemente i, en el seu cas, contra els 
propietaris del diari La Razón, per la presumpta comissió d'un delicte 
d'injúries i/o calumnies contra autoritats i funcionaris d'aquest Ajuntament. 
 
 Segon.- Encarregar als Advocats penalistes, Jufresa-Martell 
Advocats Associats, un dictamen jurídic ampliatori i complementari de l'emès 
en data 28 d'abril, en el que s'examinin, tant els delictes que s'haguessin 
pogut cometre com a conseqüència de les esmentades publicacions, com les 
vies i acciones processals que aquest Ajuntament pugui emprendre, a més 
d'aquesta denúncia, en relació amb ells. 
 
 Tercer.- Encarregar a la Secretària General d'aquest Ajuntament, 
l'emissió d'un informe jurídic previ a l'exercici de qualsevol acció en relació 
amb aquests fets. 
 
 Quart.- Exercitar les accions penals que es desprenguin  dels 
esmentats informes  que pot exercitar aquesta Administració, per ostentar 
suficient legitimació, en relació amb aquests fets. 
 
 Cinquè.- Facultar a l'Alcalde, senyor José Montilla Aguilera, per a la 
firma de tots aquells documents, públics o privats, que siguin necessaris per a 
l'execució d'aquests acords. 
 
 Sisè.- Donar compte al Ple d'aquest Ajuntament en la primera 
sessió que tingui lloc, de les accions exercitades en execució d'aquests acords.” 
 
       
 En primer lloc pren la paraula el senyor Alcalde, José Montilla 
Aguilera, per presentar una proposta que no estava a l'ordre del dia, relativa al 
tema de la Discoteca Ocho, ara denominada Blade, que explica detalladament 
als presents. 
 
 A continuació pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal del 
PP, senyor Amador Rosas Outes, per parlar, en nom propi, sobre aquest tema, 
ja que en el seu partit sembla ser que tothom fa el que vol. En aquest sentit el 
Sr. Rosas manifesta la seva indignació pel que ha passat, considerant que això 
no ho fa un professional de la política, sinó algú que es fa dir polític però que 
no ho és, ja que és evident que han tret documentació del Jutjat, i això no ho 
pot fer qualsevol. Així mateix, el senyor Rosas Outes manifesta que el dir que 
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ell és el gestor d'aquesta associació i que cobrava el que decretava el senyor 
Alcalde, és molt poc raonable, i evidencia una  gran dosi de mala fe. Està clar, 
continua manifestant el senyor Rosas, que podria haver gestionat això, però el 
que va fer, solament,  és presentar la documentació. 
 
 Segueix amb l’ús de la paraula el senyor Rosas Outes, assenyalant  
que durant tots els anys que ha estat com a Regidor en aquest Ajuntament, ha 
tingut una actitud dialogant i correcta, però que no està disposat a acceptar 
aquestes difamacions quan ha decidit retirar-se, ja que té clar que, degut a la 
trajectòria que ha pres el seu partit a Cornellà, ni tan sols voldria figurar-hi 
sent l'últim de la llista, però el que sí vol és que el seu nom quedi net, per això 
recolza totalment la Moció. 
 
 Seguidament pren la paraula el Regidor del Grup Municipal del 
Partit Popular, senyor Francisco Sánchez Granada, per manifestar el seu vot a 
favor de la Moció,  i fer esment de què no és el primer cop que es taca l'honor 
d'un regidor d'aquest Consistori, encara que també està clar que el temps 
posa a tothom al seu lloc i dóna la raó al qui la té. 
 
 A continuació intervé el Portaveu del Grup Mixt, senyor Ignacio 
Flórez Barrón, per a manifestar, tan sols, que està totalment d'acord amb la 
Moció. 
 
 Tot seguit pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal de CiU, 
senyor Ramón Blanco Lorenzo, per manifestar que està totalment d'acord en 
rebutjar aquest estil de fer política, amb el qual el seu partit mai ha estat 
d'acord, pel que dóna el seu vot favorable a la Moció. 
 
 Seguidament pren la paraula la Portaveu del Grup Municipal d'IC-
EV, senyora Carmen Romero López, per mostrar l'acord del seu grup a favor 
de la Moció, insistint que aquests tipus d'actuacions i de comentaris fan molt 
mal a la vida pública i als Grups polítics, ja que esquitxa la convivència que 
s'ha mantingut fins ara. 
 
 A continuació intervé el Regidor del Grup Municipal Socialista, 
senyor José Luis Morlanes Galindo, per manifestar que el Ple d'aquest 
Ajuntament ha demostrat la seva unió durant tot el mandat, però des de no fa 
gaire temps aquesta forma de treballar ha estat trencada, desencadenada per 
un dirigent del Partit Popular que sembla ser que no ha entès que les persones 
tenen la llibertat d'escollir, fins i tot amb qui volen viure, i fan servir la política 
per venjar-se, difamant, calumniant i dient mentides dels polítics i dels 
funcionaris. 
 
 El més greu, continua manifestant el senyor Morlanes Galindo, és 
que a Cornellà hi ha un membre que ha estat utilitzant el seu mandat per 
trencar aquestes normes de convivència, de forma conscient, o no, però ha 
estat utilitzant la informació contra el bon nom de la Corporació. Es per això, 
que per a defensar el bon nom, tant dels funcionaris com del polítics implicats, 
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i eradicar les baixes intencions de determinants membres d'aquest Grup, no 
cedint a seguir-los el joc, recolzem la Moció que es presenta. 
 
 Després d’això se sotmet a votació la Moció, i és aprovada per 
unanimitat dels assistents.        
 
 
 
 I no havent-hi més assumptes a tractar, s'aixeca la  sessió a 
indicació de la Presidència, quan són les vint-i-dos hores i cinquanta minuts, 
signant la present acta l'Alcalde-President, juntament amb mi, la Secretària 
General, que ho certifico. 
 
 


